
UDDEV ALLA TINGSRA TT
rotel23

nOM
2020-07-27
meddelad i
Uddevalla

I Mal nr: B 3280-19

PARTER (Antal tilltalade: 1)

Tilltalad
TISHKO Shabaz Ahmed, 19970122-7994
Frihetsberovande: Haktad
Goteborgsvagen 23 C Lgh 1301
451 42 Uddevalla

Offentlig forsvarare:
Advokat Peter Olsson
Kungalvs Advokatbyra AB
Ytterbyvagen 8
442 30 Kungalv

Offentlig forsvarare:
Advokat Beatrice Ramsell
Advokatbyran Ramsell AB
Habols Stom 320
66891 Ed

Aklagare
Kammaraklagarna Jim Westerberg och Sharzad Rahimi
Aklagarmyndigheten
Aklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

Malsagande
1. Linda Andersson

Malsagandebitrade:
Advokat Robert Mjosen
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvagen 5
47334 Henan

Postadress
Box 323
451 18 Uddevalla

Besoksadress
Zachaus grand 2

TelefaxTelefon
0522-6571 00
E-post: uddevalla.tingsratt@dom.se
www.uddevallatingsratt.domstol.se

Expeditionstid
mandag - fredag
08:00-16:00



2

UDDEVALLA TINGSRATT
rotel23

DOM
2020-07-27

Mal nr: B 3280-19

2. Dodsboet efter Wilma Andersson

Ombud:
Advokat Robert Mjosen
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvagen 5
47334 Henan

3. Emelie Karlsson
Sekretess, se Partsbilaga sekretess

Malsagandebitrade:
Advokat Robert Mjosen
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvagen 5
47334 Henan

4. Marcus Karlsson

Malsagandebitrade:
Advokat Robert Mjosen
Advokatfirman Credo AB
Norra Strandvagen 5
47334 Henan

DOMSLUT

Brott som den tilltalade doms for
1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken i sin lydelse fore 1januari 2020

2019-11-14
2. Brott mot griftefrid, 16 kap 10 § brottsbalken

2019-11-14 -- 201 9-1 1-19

PafOljd m.m.
Fangelse pa livstid

Skadestand
1. Tishko Ahmed skall betala skadestand till Linda Andersson med 60 000 kr jamte ranta

enligt 6 § rantelagen (1975 :635) fran den 14 november 2019 till dess betalning sker.
2. Tishko Ahmed skall betala skadestand till Marcus Karlsson med 60 000 kr jamte ranta

enligt 6 § rantelagen fran den 14 november 2019 till dess betalning sker.
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3. Tishko Ahmed skall betala skadestand till Emelie Karlsson med 60 000 kr jamte ranta
enligt 6 § rantelagen fran den 14 november 2019 till dess betalning sker.

4. Tishko Ahmed skall betala skadestand till dodsboet efter Wilma Andersson med
47 664 kr jamte ranta enligt 6 § rantelagen fran den 14 november 2019 till dess
betalning sker.

Forverkande och beslag
I. I beslag tagen kniv forklaras forverkad. Beslaget skall besta. (Polismyndigheten Region

Vast, LPO Vastra Fyrbodal; beslagsliggare 20 19-5000-BG 132482 P 8)
2. Beslagen av plastpasar, kuddvar, klader, skor, handduk, sax, packtejp, toarulle,

aluminiumfolie, kniv, resvaska, tygdjur, paslakan, trabit, mobiler, overkast och pincett
m.m. skall bests till dess att domen har vunnit laga kraft. Godset skall darefter utlamnas
till Tishko Ahmed. (Polismyndigheten Region Vast, LPO Vastra Fyrbodal;
beslagsliggare 2019-S000-BGI29924 p 1-6 och 8, 2019-S000-BGI32431 P I-S, 2019-
SOOO-BGI32482p 1-7 och 9-10, 2019-S000-BGI3430S p 2-3, 2019-S000-BGI27068 P
3, 2019-S000-BG131429 P 1-12, 2019-S000-BGI2707S ploch 3, samt2020-S000-
BG16349 p 1-3)

3. Avsparrningen av Tishko Ahmeds bostad pa Goteborgsvagen 23 C Lgh 1301 i
Uddevalla skall bests till dess att domen har vunnit laga kraft. Avsparrningen skall
darefter havas.

Haktning m.m.
Tishko Ahmed skall stanna kvar i hakte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot
honom.

Sekretess
I. Sekretessen enligt 3S kap. 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) for

fotografiema av Wilma Andersson i forundersdkningsprotokollet, aktbil. 124, skall
bests imalet.

2. Sekretessen enligt 3S kap. 13 § offentlighets- och sekretesslagen for uppgiftema om
halsa i lakarintyg enligt 7 § personutredningslagen (1991 :2041), aktbil. S6, och i
rattspsykiatriskt utlatande, aktbil. 2S1, skall besta i rnalet.

3. Sekretessen enligt 21 kap. 3 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) for
uppgiftema om malsaganden Emelie Karlssons adress i partsbilaga till denna dom skall
bests imalet.

Brottsofferfond
Den tilltalade alaggs att betala en avgift pa 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersattning
I. Beatrice Ramsell far ersattning av staten med 9S7 100 kr. Av beloppet avser 191 420 kr

mervardesskatt,
2. Peter Olsson far ersattning av staten med 362 943 kr. Av beloppet avser 72 589 kr

mervardesskatt.
3. Robert Mjosen far ersattning av staten med 498 280 kr. Av beloppet avser 99656 kr

mervardesskatt.
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4. Staten skall sta for kostnaderna for forsvararna och malsagandebitradet.
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YRKANDEN M.M.

Ansvar

Aklagaren har yrkat enligt bilaga I.

Malsagandena Linda Andersson, Marcus Karlsson och Emelie Karlsson, foraldrar

respektive syster till Wilma Andersson, har bitratt atalet.

Tishko Ahmed har fornekat garningama. Han har inte haft nagon erinran avseende

de sarskilda yrkandena.

Skadestand

Linda Andersson, Marcus Karlsson, Emelie Karlsson och dodsboet efter Wilma

Andersson har yrkat enligt bilaga 2.

Tishko Ahmed har bestritt skadestandsyrkandena, Han har, for det fall han dorns for

de atalade garningarna, godtagit de yrkade beloppen jamte ranta som skaliga i och

for sig.

UTREDNING

Tishko Ahmed har horts.

Pa aklagarens begaran har malsagandeforhor hallits med Linda Andersson, Marcus

Karlsson och Emelie Karlsson samt vittnesforhor hallits med Daniel Olsson, Ingvar

Karlsson, Alba Piazza, Ingrid Bergqvist, Malin Borjesson Dahlstedt, Malin

Sandstrom, Peshtiuan Baban, Steve Bandhede, Peter Jakobsson, Goran Svensson,

Elin Karlsson, Marianne Tomic, Niklas Johansson, Fredrik Lundgren, Monica

Johnzon, Johan Hoppner, Olle Jakobsson, Daniel Nagel, Weine Drotz och Ylva
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Langemar. Aldagaren har vidare aberopat en omfattande skriftlig bevisning, se

bilaga 1.

Pa Tishko Ahmeds begaran har vittnesforhor hallits med Hans Konig, Karolina

Hansson, Hanna Olofsson Bergqvist och Saga Bergqvist Olofsson samt

sakkunnigforhor hallits med Sonny Bjork. Aven Tishko Ahmed har aberopat

skriftlig bevisning liksom sakkunnigutlatande, se bilaga 3.

DOMSKAL

Skuld m.m.

Inledning

Av utredningen har inledningsvis foljande framkommit.

Wilma Andersson foddes ar 2002. Hennes foraldrar, Linda Andersson och Marcus

Karlsson, separerade tidigt. Wilma Andersson vaxte upp mestadels i Stenungsund.

Nar Wilma Andersson var 15 ar bodde hon under ca ett ars tid hos sin syster,

Emelie Karlsson, i Uddevalla. Hon ville inte bo hemma hos sin far utanfor Lysekil

och kunde inte heller bo hos sin mor. Wilma Andersson gick pa en gyrnnasieskola i

Uddevalla men hoppade av studierna under varterrninen 2019. Hon var darefter

mestadels utan sysselsattning.

Tishko Ahmed foddes ar 1997 och kom som attaaring till Sverige fran den kurdiska

delen av Irak. Han vaxte upp tillsammans med sin far och styvmor i Uddevalla.

Efter fullgjorda gymnasiestudier och nagra kortare anstallningar arbetade han vid

den i rnalet aktuella tiden som timvikarie inom herntjansten. Han fick i november

2018 kontrakt pa en lagenhet pa Goteborgsvagen 23 C i Uddevalla.
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Wilma Andersson oeh Tishko Ahmed traffades i slutet av ar 2017. Wilma

Andersson var da 15 ar oeh Tishko Ahmed var 21 ar. De blev ett par i februari

2018. Wilma Andersson bodde en kort period hemma hos Tishko Ahmeds far oeh

styvmor fram till dess att Tishko Ahmed fiek lagenheten pa Goteborgsvagen, De

flyttade tillsammans till lagenheten men kontraktet stod endast pa Tishko Ahmed.

Wilma Andersson oeh Tishko Ahmed hade en stundvis stokig relation. De gralade

ofta oeh var bada svartsjuka. Tishko Ahmed gjorde slut med Wilma Andersson vid

flera tillfallen oeh hon bodde da hos vanner innan de aterigen blev ett par. Vid varje

tillfalle relationen upphorde kontaktade de bada nagon van eller narstaende. Vid

nagot tillfalle kontaktade Tishko Ahmed aven Mareus Karlsson. Wilma Andersson

var av alIt att doma valdigt kar i Tishko Ahmed.

Wilma Andersson forsvann den 14 november 2019. Hennes forsvinnande

engagerade oeh uppmarksarnmades stort i media. Hundratals frivilliga deltog i

sokandet efter henne som agde rum i saval Uddevalla som Ljungskile. Tishko

Ahmed anholls oeh greps den 19 november 2019 sasorn misstankt for mord. Han

haktades den 22 november 2019 oeh har varit frihetsberovad sedan dess. Wilma

Anderssons huvud patraffades forst den 28 november 2019 i lagenheten pa

Goteborgsvagen oeh man kunde da konstatera att hon var avliden. Trots upprepade

oeh omfattande eftersokningar har resten av Wilma Anderssons kropp inte

aterfunnits.

Forhorsutsagor

Linda Andersson

De sista aren bodde Wilma pa olika platser. Pa grund av vissa ornstandigheter

kunde Wilma inte bo hemma hos henne. Wilma flyttade under en period in hos sin

syster Emelie. Darefter flyttade Wilma till Tishko i hans fars oeh styvmors bostad.

Efter detta fiek Tishko lagenheten pa Goteborgsvagen i Uddevalla som de flyttade

in i tillsammans. Hon oeh Wilma traffades inte sa myeket den sista tiden pa grund
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av vissa ornstandigheter, men de hade mycket telefonkontakt. Hon har aldrig tyckt

om Tishko, men hon hall sams med honom for hans och Wilmas relations skull.

Wilma var valdigt kar i Tishko. Tishko manipulerade och isolerade Wilma. Han var

valdigt svartsjuk. Tishko misshandlade Wilma psykiskt, men vad hon vet har

Tishko anvant fysiskt vald mot Wilma bara vid ett tillfalle. Enligt Wilma hade

Tishko da knuffat in henne i en whiteboardtavla. Hon har aldrig sett nagra fysiska

skador pa Wilma. Wilma fick lamna Tishkos lagenhet vid flera tillfallen efter att de

gralat, Hon fick dock varje gang loy att komma tillbaka. Vid ett tillfalle flyttade

Wilma in hos sin kompis Alba Piazza pa grund av en handelse som pastas ha

intraffat i vindsforradet. Enligt Wilma forsokte hon ta sitt liv genom hangning pa

vinden efter ett brak med Tishko. Vid detta tillfalle skall Tishko ha raddat hennes

liv genom att ta ned henne fran snaran. Hon tror sjalv inte att detta hande eftersom

hon inte sag nagra rnarken pa Wilmas hals efterat.

Den sista tiden fore Wilmas dod blev Tishko underlig och personlighetsforandrad.

Enligt Wilma hade Tishko bl.a. borjat tala mycket om Donald Trump. Han hade

aven blivit religios, Wilma berattade aven att Tishko hade sagt att hon var djavulen.

Hon ar overtygad om att Wilma avslutade relationen med Tishko och att han inte

kunde acceptera detta. Enligt Wilma hade hon, tidigare samma vecka som torsdagen

den 14 november 2019, sagt till Tishko att hon tankte lamna honom. Tishko hade da

brutit ihop och bonat och bett henne om att inte lamna honom. Hon vet att Wilma

skulle traffa sin kompis Malin Borjesson Dahlstedt med anledning av deras

uppbrott.

Den sista gangen hon var i kontakt med Wilma var i ett telefonsamtal den 14

november 2019. Wilma behovde da pengar till bussresa till tandlakaren dagen

darpa, dvs. fredagen den 15 november 2019. Samtalet avslutades kl. 17.03 med att

Wilma sade att "det ar Tishko som kommer". Efter detta har hon inte hort av

Wilma. Hon sokte inte Wilma den 15 eller den 16 november 2019. Hon tror dock

att Marcus Karlsson forsokte komma i kontakt med Wilma den 15 november 2019.
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Sondagen den 17 november 2019 fiek hon ett telefonsamtal dar det frarnkom att

ingen hade fatt tag pa Wilma sedan torsdagen den 14 november 2019. Hon minns

att hon forsokte ringa Wilma da, men fiek inget svar. Hon minns inte om hon ringde

eller sms:ade Tishko. Hon fiek ett konstigt svar fran Tishko via sms som hon

reagerade pa, men hon minns inte exakt hur det IOd.Efter detta sade hon till sin

sambo Daniel Olsson att nagot var galet oeh att de var tvungna att omedelbart aka

till Tishkos oeh Wilmas bostad. De begav sig sedan hastigt ivag dit. Under bilfarden

ringdes det en massa samtal rorande Wilmas forsvinnande oeh en anrnalan

upprattades. Val framme vid bostaden bad hon Daniel Olsson att stalla sig bredvid

lagenhetsdorren sa att Tishko inte skulle se genom kikhalet att han var dar. Sedan

knaekade hon pa dorren oeh Tishko oppnade. Tishko hade en bla fleeeefilt runt sig.

Han var helt flummig, "vack", oeh betedde sig rnarkligt. Hon giek in i Iagenheten

oeh sag sig omkring. Hon vet inte riktigt vad hon letade efter. Tishko betedde sig

nervost oeh ville hela tiden ha bekraftelse pa att han inte hade gjort nagot fel. Hon

var i ett sorts chocktillstand oeh fiek kanslan av att nagot hade hant Wilma oeh att

det var Tishko som hade gjort det. Hon tyekte att det var konstigt att Wilmas

sminkspegel stod pa koksbordet oeh inte vid fonsterbradet, vilket den normalt

gjorde. Det stod heller inget smink pa fonsterbanken, men det lag sminkrester kvar

pa golvet. Det lag aven papperstussar utspridda. Det sag ut som att de var blodiga,

men Tishko sade att det var fran Wilmas lappstift. Hon fragade Tishko om han

visste var Wilma var oeh han sade att de hade gjort slut oeh att Wilma hade sprung it

ut ur lagenheten torsdagen den 14 november 2019. Hon kande doek pa sig att detta

inte starnde eftersom Wilma alltid brukade hora av sig till henne, andra anhoriga

eller vanner nar de hade brakat, Tishko sade aven att Wilma hade lamnat bostaden

med sin handvaska, bankkort, smink, jaeka oeh mobiltelefon. En stund senare

oppnade hon garderoben i hallen oeh sag jaekan, sminket oeh handvaskan som

Tishko pasted att Wilma hade tagit med sig efter deras gral. Wilmas nya kangor

stod ocksa kvar i Iagenheten oeh hennes tandborste fanns kvar pa toaletten. Detta

var konstigt da hon vet att Wilma aldrig skulle ha lamnat bostaden utan dessa

tillhorigheter. Under hela tiden var Tishko myeket nerves. Han var stressad oeh

sade att hans van snart skulie komma. Han verkade mer intresserad av att hans
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kompis skulle komma an av att hitta Wilma. I anslutning till detta sag hon att

Wilmas Iagenhetsnycklar lag kvar pa vardagsrumsbordet. Det var olikt Wilma att

lamna kvar sina nycklar nar hon lamnade lagenheten. Hon fragade Tishko om detta

och han sade forst att Wilma hade lamnat kvar dem frivilligt, men andrade sig sedan

och sade att han "fysiskt" hade !att ta dem ifran henne. Som hon har forstatt det har

endast Tishko och Wilma haft nycklar till lagenheten. Bredvid nycklarna pa

vardagsrumsbordet lag ihopvikt aluminiumfo lie. Hon noterade aven att det var en

konstig lukt i lagenheten, Hon tror att det var fran narkotikarok. I sovrummet lag

paslakan "ihopkorvade". Sangen var inte baddad, Hon minns inte hur det var med

sangoverkastet. Det hangde handdukar i sovrummet, vilket hon tyckte var markligt

eftersom de alltid brukade hanga i badrummet. En annan sak som hon tyckte var

konstigt var att det vita duschdraperiet var borta. Draperiet var inte sarskilt gammalt

sa det forvanade henne. Hon sag dock inget blod i lagenheten. Sedan gick hon upp

till vindsutrymmet. Tishko blev mycket nerves nar hon gick upp pa vinden. Han

sade att de under inga omstandigheter fick vara ensamma uppe i hans vinds­

utrymme. Detta var hennes forsta besok hos Tishko den dagen. Vid det andra

besoket senare pa kvallen bad hon honom att ge henne klader tillhorande Wilma till

sokinsatsen. Tishko verkade valdigt "speedad" och stressad vid det tillfallet.

Eftersom de behovde otvattade klader fran Wilma fick Tishko vanda om vid dorren

for att hamta sadana i stallet for de rena som han forst kom med. Tishko bar vita

handskar pa sig nar han overlamnade Wilmas otvattade klader, vilket hon tyckte var

konstigt.

Nastkornmande dag, den 18 november 2019, kontaktade hon fastighetens vakt­

rnastare Steve Bandhede for att !a tillgang till fler utrymmen i fastigheten. Da sokte

hon igenom vindsutrymmet ytterligare en gang. Hon tror att hon besokte fastigheten

totalt fern ganger den 17-18 november 2019. Hon minns inte om hon sag Tishko

den 18 november 2019, men hon sag hans hemtjanstbil utanfor bostaden den dagen.

Under sokandet efter Wilma vid fastigheten fick hon reda pa att en granne till

Tishko och Wilma hade hort ljud fran ett brak i deras lagenhet. Hon minns dock inte

nar i tid detta skulle ha varit.



12

UDDEVALLA TINGSRA TT DOM
2020-07-27

B3280-19

roteI23

Marcus Karlsson

Under de sista aren bodde Wilma hos olika personer, bl.a. hemma hos honom oeh

hennes farmor. Darefter flyttade Wilma, nar hon var ungefar 15 ar gammal, in hos

sin syster Emelie en period. Wilma giek pa en skola i Uddevalla oeh ville inte bo

hos honom ute pa landet. Han hade en ganska god kontakt med Wilma, men den

minskade efter det att hon hade blivit ihop med Tishko. De hade mest kontakt via

sms. Tiden fore Wilmas dod uppfattade han henne som glad oeh positiv.

Han var emot Wilmas relation med Tishko. Han tyekte att hon skulle bo hemma oeh

satsa pa skolan i stallet fdr art flytta in hos Tishko. Han vet att Wilma oeh Tishko

gjorde slut nagra ganger under deras relation. Wilma berattade dock aldrig nagot

negativt om deras relation for honom. Hans forsta intryek av Tishko var positivt.

Han tyekte att Tishko verkade ordningsam. Personkemin dem emellan starnde dock

inte riktigt. Han har dock aldrig sett eller hort nagot om att Wilma har utsatts for

vald av Tishko.

Vid ett tillfalle ringde Tishko honom mitt i natten oeh berattade art Wilma hade

forsokt strypa sig sjalv i sovrummet framfor honom. Det var i vart fall sa han

uppfattade det hela. Ibakgrunden av telefonsamtalet kunde han hora Wilma saga att

hon inte ails hade forsokt ta sitt liv. Han forsokte da lugna ned situationen oeh

bestamde sig for att komma oeh hamta Wilma den efterfoljande morgonen. Han

hamtade Wilma oeh hon tog med sig vissa av sina tillhorigheter, Hon grat oeh ville

inte lamna Tishko, men han forklarade for henne att derta var det basta for stunden.

Wilma ville da bli avslappt hos sin kompis Alba oeh han korde henne dit. Under

bilresan till Alba ville Wilma inte tala om ineidenten den foregaende natten. Hon

sade att hon verkligen inte hade tankt att ta sitt liv. Han uppfartade det som att

Wilma hade agerat som hon hade gjort for att visa Tishko att hon inte ville leva utan

honom. Han sag dock inga skador eller marken pa hennes hals. Ett litet tag efter

denna handelse blev Wilma oeh Tishko ihop igen.
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Fredagen den 15 november 2019 forsokte han na Wilma angaende hennes

tandlakarbesok eftersom tandlakaren hade ringt honom och berattat att Wilma inte

hade dykt upp. Wilma svarade dock inte. Han funderade pa att aka till deras

lagenhet, men beslutade sig for att avvakta ett litet tag. Pa lordagen den 16

november 2019 akte han hem till deras lagenhet och knackade pa, men ingen

oppnade dorren. Han horde heller inget Ijud dar inifran. Han oppnade da brev­

inkastet och kikade in i lagenheten. Det var lerigt vid entremattan i anslutning till

koket och det lag en massa klader pa golvet och kuddar i fatdljen. Han noterade

aven nagra finkuddar framfor ugnen i koket. Han ringde dock aldrig till Wilma eller

Tishko vid det tilWillet.

Den 17 november 2019 akte han aterigen till Wilmas och Tishkos lagenhet och

tittade in genom brevinkastet. Da var bostaden stadad. Leran som han hade sett

dagen innan var borta och kladerna upplockade. Den dagen bestarnde de sig for att

ringa polisen. Han tror att det var Linda som anmalde Wilma forsvunnen. Senare

samma dag besokte han lagenheten ytterligare en gang tillsammans med sin far och

Linda. De knackade pa dorren och Tishko oppnade. Tishko sade att han och Wilma

hade haft ett gral pa torsdagen den 14 november och att hon darefter hade lamnat

bostaden. Sedan sag Linda att Wilmas Iagenhetsnycklar lag kvar pa vardagsrums­

bordet. Det var inte likt Wilma att lamna lagenheten utan sina nycklar. Tishko sade

forst att Wilma hade lamnat kvar nycklarna frivilligt, men nar de ifragasatte detta

medgav han att han hade ratt ta dem ifran henne "fysiskt". Efter detta letade han

aven efter Wilma i fastighetens trapphus. Efter art ha varit ungefar tio minuter i

Iagenheten var de tvungna att lamna den eftersom Tishkos vanner skulIe komma pa

besok. Det marktes att Tishko var ilIa till mods over deras narvaro. Han betedde sig

pa ett markligt satt, Han tror att Tishko var paverkad, Tishko ramlade aven in i hans

bil nar de skulIe saga hejda,
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Emelie Karlsson

Hon oeh Wilma ar uppvuxna tillsammans oeh har alltid start varandra nara. Wilma

bodde aven hos henne under ett halvars tid. Hon hade en god insyn i hennes liv.

Den sista tiden fore Wilmas dod traffades de dock inte sarskilt ofia, men de hade

myeket kontakt via soeiala media. Hon har varit i Tishkos oeh Wilmas Iagenhet

endast vid ett tillfalle, vilket var i samband med julfirande i december 2018.

Wilma oeh Tishko traffades i december 2017 oeh blev ett par pa alia hjartans dag i

februari 2018. Deras relation var valdigt strulig. Tishko var kontrollerande gentemot

Wilma oeh misshandlade henne psykiskt. Han hade gps via Snapehat sa att han

alltid kunde se var hon befann sig. En gang nar Wilma hade stangt av gps­

funktionen pa Snapehat blev Tishko myeket upprord oeh ringde upp henne

angaende detta. Som hon forstod det kunde inte Wilma lokalisera Tishko pa

motsvarande satt. Tishko kontrollerade aven vilka klader Wilma bar. Hon minns ett

tillfalle nar hon var i Goteborg tillsammans med Wilma. Wilma bar da ett par tighta

byxor, vilket gjorde Tishko myeket argoHan tvingade henne aven att soya med

smink. Tishko bestamde vilka Wilma tick urngas med. Hon tick Lex. inte traffa sina

gamla killkompisar. Tishko forsokte ocksa forstora relationen mellan henne oeh

Wilma. Han forbjod Wilma att tala med henne nar han var narvarande. Tishko var

myeket svartsjuk som person. Han hade alia Wilmas losenord pa soeiala media,

men hon tick inte ha hans losenord. Han sade att hon var tjoek oeh att hon var en

hora. Han tyekte att hon behovde operera sig, att hon inte hade nagon familj oeh att

ingen tyekte om henne. AlIt detta ar en blandning av hennes egna iakttagelser oeh

vad Wilma har berattat for henne. Wilma berattade att Tishko hade knuffat henne in

i en vagg, Vid ett annat tillfalle skulIe han ha knuffat henne i en pool. Han skulIe

aven ha tagit tag i Wilma nar han inte varit nojd med hennes matlagning. Vid ett

tillfalle skulle han ocksa ha spottat i Wilmas ansikte nar han inte var nojd med

hennes matlagning. Hon har dock aldrig sett nagra fysiska skador paWilma oeh hon

har heller aldrig berattat om nagra sadana. Tishko gjorde slut med Wilma sju till tio

ganger. Varje gang han gjorde slut blev Wilma myeket ledsen oeh horde alltid av
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sig till henne, den ovriga familjen eller kompisar. Wilma gick dock alltid tillbaka

till Tishko eftersom han manipulerade henne. Wilma var skor som person och

foralskad i Tishko. Det fanns inte heller sa manga alternativ for Wilma an att

atervanda till Tishko. Hon var alltid valkornmen hemma hos sin far, men ville inte

bo hos honom ute pa landet. Hon vet att hennes mor sade nej till att ha Wilma

boende hos sig. Hon tror inte pa det past adda sjalvmordsforsoket fran Wilmas sida.

Wilma har flera ganger talat om for henne att det inte starnde och att hon ville leva.

Hon traffade Wilma sista gangen sondagen den 10 november 2019. Da var Wilmas

installning att hon skulle lamna Tishko. Tidigare hade det alltid varit Tishko som

hade gjorde slut med henne, men nu tankte hon gora slut med honom. Wilma tyckte

att han hade blivit personlighetsforandrad. Bl.a. hade han blivit religios och talat

mycket om Donald Trump. Wilma var tydlig med att hon inte sku lie larnna ifrdn sig

sina Iagenhetsnycklar nar hon skulie gora slut eftersom hennes tillhorigheter fanns

kvar i Iagenbeten. Den sista kontakten som hon hade med Wilma var den 14

november 2019 via telefon. De talade bl.a. om pengar och Wilmas boendesituation.

Wilma sade sedan att hon var tvungen att lagga pa, men skulle ringa tillbaka. Wilma

ringde dock aldrig tillbaka, vilket gjorde henne orolig. Hon sms:ade och ringde

Wilma senare under kvallen, men fick inget svar. Hon gick da in pa sociala media

for att se om Wilma var aktiv dar, men det var hon inte. Det var olikt Wilma att inte

vara online eller uppdatera sina sociala media. Hon fortsatte att skriva och ringa till

Wilma den 15-16 november 2019. Hon ringde Tishko under eftermiddagen

sondagen den 17 november 2019. Detta var precis innan hennes mor och far hade

kommit till hans lagenhet. Hon reagerade pa att Tishko lat annorlunda i luren. Han

lat dampad och paverkad. Han uppgav att han inte visste var Wilma var och att de

hade gjort slut under torsdagen den 14 november 2019. Hon tror inte pa Tishkos

pastaende om att Wilma larnnade lagenheten utan sina tillhorigheter som t.ex.

smink och nycklar. Det skulle Wilma aldrig gora.



16

UDDEVALLA TINGSRA TT nOM
2020-07-27

B3280-19

rotel23

Tishko Ahmed

Han och Wilma traffades den 27 december 2017. De blev ihop i mitten av februari

2018. Nar de traffades bodde Wilma hos sin syster Emelie. I augusti 2018 flyttade

Wilma in hos sin far i Lysekil. Wilma trivdes dock inte sarskilt bra dar eftersom hon

hade tre-fyra timmars bussresa till Uddevalla. Hon fick darfor flytta in tillsammans

med honom i hans fars och styvmors bostad i Hovhult i Uddevalla. De bodde dar

tillsammans i tre manader. I november 2018 fick han kontrakt pa en lagenhet pa

Goteborgsvagen i Uddevalla dar han och Wilma flyttade in tillsammans. Som han

ser pa det hela var Wilma en hernlos person med ett dystert forflutet nar hon

flyttade in hos honom. Han plockade upp henne fran roran i hennes liv och gay

henne ett hem.

Wilmas uppfostran var inte den basta. Hon hade inte insikt kring hur folk tanker.

Hon var ung och sag bra ut. Han sade till henne att inte bara vissa plagg eftersom

folk da hade stirrat. Man vill inte att folk skall stirra pa ens tjej. Han hade dock

inget kontrollbehov under deras relation. Det stammer att han blev upprord over

Wilmas kladval vid ett tillfalle da hon hade varit i Goteborg. Da hade hon burit

genomskinliga byxor. Detta gjorde honom upprord da man kunde "se rnycket".

Wilma fragade honom ofta om hans synpunkter pa hennes kladval. Han hade inga

synpunkter pa vilka hon umgicks med. Hon fick traffa vilka killkompisar hon ville.

Eftersom Wilma bodde i Uddevalla och de flesta av hennes barndornsvanner bodde

i Lysekil och Stenungsund hade hon dock inte sarskilt manga att umgas med. Att

han kunde se var Wilma befann sig pa sin Snapchat-karta ar inte konstigt. Wilma

kunde ocksa se var han befann sig pa sin egen Snapchat-karta. I princip alIa har den

funktionen pa Snapchat. Emelies pastaende om att han standigt hade jarnkoll pa var

Wilma var stammer inte.

Hans och Wilmas relation var ganska bra. Det som inte har namnts under huvud­

forhandlingen ar att 99 procent av forhallandet var fantastiskt bra. Det finns inget

forhallande som ar 100 procent bra. Ibland gralar man i en relation och det kan
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handla om alit mojligt. Wilma lamnade deras bostad totalt tva ganger under deras

relation. Det forsta tillfallet var i augusti 2019. Da bodde hon hos en van i en vecka.

I samband med detta Iamnade hon kvar sina lagenhetsnycklar. Wilmas anhorigas

pastaende om att hon aldrig larnnade kvar sina nycklar stammer inte. Han var den

narrnaste familj som Wilma hade och kande henne bast. Det andra tillfallet som hon

lamnade deras bostad var i samband med hennes sjalvrnordsforsok i slutet av

oktober 2019. Vid det tillfallet beholl hon sina Iagenhetsnycklar.

Vad galler Wilmas sjalvmordsforsok i oktober 2019 forsokte hon ta sitt liv efter ett

gral dem emellan. De hade gralat om hans planerade resa till USA. Hon ville inte att

han skulle resa dit, men om han anda tankte gora det var de tvungna att gora slut.

Han hade dock planerat for den resan lange och hade for avsikt att genomfora den.

Da sade Wilma att "nu skall jag gora nagot", varefter hon tog ett mjukt skarp fran

en morgonrock och gick upp pa vinden. Han tankte inledningsvis att hon inte

menade det hela. Efter en stund beslutade han sig dock for att folja efter henne upp

pa vinden. Han oppnade vindsdorren och sag att hon hangde dar och skakade. Han

fick panik och sprang direkt fram och lyfte upp henne sa att hon fick luft. Sedan tog

han ned henne. Omedelbart efter detta ringde han Marcus och berattade vad som

hade hant, Han kande att det hela hade gatt for langt och ville inte bli inblandad i

sadant. Med anledning av detta tog det ocksa slut mellan honom och Wilma vid det

tillfallet, Wilma forsokte tona ned vad som hade hant i bakgrunden av telefon­

samtalet mellan honom och Marcus. Hon ville inte gora en stor grej av det hela.

Efter sjalvmordsforsoket akte Wilma till Alba. De blev ihop igen den 1 november

2019.

Det forekom inte nagot vald i deras relation. Han knuffade inte in Wilma i en

whiteboardtavla. Sadant ar enkelt for Wilmas anhoriga att hitta pa i efterhand. Vad

galler de sex-sms som han skickade till Wilma sa menade han inte allvar med alit

som han skrev och overdrev vissa saker. Det ar svart att via sms framfora sin atd

och passion. Laser man Wilmas svar kan man dock se att sattet som han skrev pa

fungerade val. Sex-sms har dock ingenting med verkligheten att gora, Han holl inte
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fast eller spottade i Wilmas ansikte i samband med att hon lagade mat at honom.

Han knuffade i henne i en pool vid ett tillfalle men det var pa skoj. Han kallade inte

henne for djavulen och blev heller inte personlighetsforandrad,

Wilma gjorde inte slut med honom den 13 november 2019. Hade hon velat gora slut

med honom hade hon sjalvfallet fatt gora det. Det var han som gjorde slut med

Wilma den efterfoljande dagen, dvs. den 14 november 2019.

Den 14 november 2019 hande foljande. Han vaknade kl. 11.30 och hade ett arbets­

pass bokat kl. 12.00-16.00. Wilma hade gett honom sitt bankkort for att kopa

cigaretter till henne. Han kom hem ifran jobbet lite tidigare, runt kl. 14.30, eftersom

det inte fanns nagra arbetsuppgifter kvar. Han hand lade cigaretter pa Netto pa vagen

hem. Den langarmade roda trojan och arbetsbyxorna som han bar nar han var inne

pa Netto skall finnas kvar i lagenheten, Nar han kom hem till bostaden satte han sig

i sin svarta ratolj. Han spelade spel pa sitt Playstation eller tittade pa Netflix. Efter

ett tag kom Wilma och fragade om han ville roka en cigarett med henne. I samband

med detta borjade de grala, De gralade om alIt rnojligt, bl.a. om deras ekonomi,

USA-resan och framtiden. Hon anklagade honom for att vara otrogen. Da var

klockan runt 17.30. Darefter uppstod en paus i gralet och de tog en dusch till­

sammans. Han gick sedan tillbaka till fatdljen for att spela spel eller se pa Netflix.

En kort stund senare kom Wilma fram till honom i fatoljen och gralet fortsatte. I

samband med detta tvingade han henne verbalt att Iarnna kvar sina lagenhets­

nycklar. Darefter orkade han inte grala mer sa han tog pa sig sina horlurar, Detta

gjorde henne valdigt arg och hon skrek i hans ora sa att det gick igenom musiken.

Det var hogljutt och de skrek fula saker till varandra. Sedan sag han, i periferin, hur

hon gick ivag. Efter fem-tio minuter sag han en figur i hallen och horde att ytter­

dorren srnalldes igen. Han tankte att "det ar val som vanligt, hon gar ut och satter

sig nagonstans i en timme eller tva och ar upprord". Tio minuter senare tog han av

sig horlurarna och gick ut i koket. Han sag att hennes smink inte lag kvar pa

fonsterbradet, Han hade inte trott att hon skulle packa sina grejer. Han var inte med

nar hon packade sina tillhorigheter, utan satt i vardagsrummet. Han vet inte vilken
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handvaska hon tog med sig. Han sag att hennes bankkort lag kvar pa koksbordet

och lade det i sin ficka. Han vet inte var hennes bankkort ar nu. Han maste ha tappat

det nagonstans. Darefter gick han ut for att leta efter Wilma och Ia henne att ater­

vanda till lagenheten. Han sag sig omkring i ornradet, men hittade henne inte. Trots

att det var en novernberkvall tog han inte pa sig sin jacka eftersom han trodde att

Wilma skulle befinna sig i narheten av bostaden. Han kunde inte ringa henne och

fraga var hon var eftersom han hade raderat hennes telefonnummer efter gralet. Han

tog da Wilma "pa orden". Hon hade namligen sagt att hon skulle aka till sin syster i

Goteborg, varfor han borjade att ga in mot stan. Han kollade upp vilka tag som

skulie ga till Goteborg. Han gick darefter och kopte en dricka och en tandare, Han

vet inte varfor han anvande Wilmas bankkort nar han gjorde detta. Sedan gick han

mot tagstationen. Han lyssnade pa musik. Tager kom och han akte med det. Nar

taget stannade i Ljungskile sag han en tjej med blont har pa andra sidan tag­

perrongen. Hon hade samma kroppsform som Wilma. Han ar narsynt och bar inga

linser sa han hade svart att se om det faktiskt var hon. Han gick av taget och gick

over till den andra sidan av tagperrongen. Da forstod han att det inte var Wilma som

han hade sett. Darefter bestarnde han sig for att kolla tagtiderna. Da sag han att det

skulie droja en timma innan nasta tag skulle anlanda, Eftersom han inte hade nagot

att gora vandrade han runt i Ljungskile och lyssnade pa musik. Han gjorde sig inte

av med nagra klader i Ljungskile. Efter en stund sag han pa tavlan att det var en

trafikstorning och att taget som han tankte ta inte langre skulie komma. Da visste

han inte vad han skulie gora. Hade han tagit bussen skulle det ha tag it honom tva-tre

timmar hem till Uddevalla med forbindelser. Da satte han pa sin gps pa telefonen

och slog in Uddevalla. Eftersom det inte finns nagon gangvag fran Ljungskile till

Uddevalla valde han att promenera hemat pa E6:an. Da det var gras och vatten

langs med vagen blev han lerig. Forbipasserande bilister skvatte ocksa pa honom.

Efter ett tag kom en polispatrull korande bredvid honom och han fragade om de

kunde skjutsa hem honom. Det stammer inte att han sade till polisen att han hade

varit i brak i Uddevalla. Daremot sade han att han hade hort talas om att det hade

varit brak dar. Han minns inte att han skulle ha haft skador pa sina hander vid det

tillfallet. Skalet till att han gick med armarna utstrackta fran kroppen under
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gangmarschen pa E6:an var att han ville stracka pa dem. Polisen slappte av honom

strax utanfor hans bostad vid Goteborgsvagen i Uddevalla. Han var hemma i sin

lagenhet runt kl. 22.30. Darefter stannade han kvar i Iagenheten anda fram till

mandagen den 18 november 2019 da han hade ett arbetspass.

Dagama efter den 14 november 2019 letade han inte efter Wilma. Skalet till detta

var att bade han och Wilma ar stolta som personer. Eftersom inte hon ringde

honom, kontaktade han inte henne heller. Skalet till att Wilma hade tva missade

samtal fran honom den 17 november 2019 ar att Linda bad honom att ringa henne.

Han ville inte arbeta den 15 november 2019 eftersom han kande sig nedstamd efter

uppbrottet fran Wilma.

Nagra av skadorna pa hans hand uppkom efter att han tappat en kristallampa i sin

lagenhet i samband med att han skulie montera ned den. Detta hande den 15 eller

den 16 november 2019. Lampan hade vassa kanter och gick sonder sa han skar sig

nar han fangade upp den. Han tankte pavisa detta i samband med den planerade

synen av hans lagenhet under huvudforhandlingen, men detta blev ju inte avo

Skadan pa hans underlapp kommer sig av att han har en vana av att bita pa sin egen

underlapp, Vad galler hudrnissfargningarna pa hans rygg har han alltid haft dem.

Skalet till att han inte oppnade dorren for Marcus den 16-17 november 2019 var

troligtvis att han inte horde honom eftersom han bar sina horlurar. Det stammer att

han var franvarande till sattet under sondagen den 17 november 2019. Han var

nedstamd efter att ha gjort slut med Wilma. Han hade somnsvarigheter och var

deprimerad, varfor han rokte cannabis for att dampa angesten. Han kan ha rokt

mellan den 15 och den 17 november 2019. Det ar inte konstigt att hans bostad var

stokig den 16 november men stadad den 17 november 2019. Han sysselsatte sig

genom att stada nagon gang de dagarna. Han deltog i sokandet efter Wilma genom

att "dela" hennes forsvinnande pa sociala media.
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Den 18 november 2019 var han tvungen att arbeta trots sin depression da han hade

utgifter. Den dagen hade han tillgang till tjanstebil genom jobbet. Han akte hem

fran jobbet fern ganger den dagen. Den forsta gangen akte han hem fOratt se om

Wilma hade kommit hem, men hon var inte dar. Darefter akte han hem for att ata

frukost. Sedan akte han hem ytterligare tva ganger for att se om hon var hemma.

Darefter stallde han bilen dar. Ibland Tarman luckor i arbetspassen i samband med

att vardtagare avbojer olika tjanster. Pa kvallen den 18 november 2019 var han

hemma hos sina foraldrar. Han forklarade da for dem att han hade gjort slut med

Wilma.

Den 19 november 2019 hade han ytterligare ett arbetspass. Han fick en extra rast

under arbetspasset runt kl. 08.50 sa han gick hem for att soya en stund. Efter ett tag

kom polisen och vackte honom och sade att han skulle pa forhor pa polisstationen.

Sedan stangde de dorren om honom och sade att han var gripen for mord.

Han sag aldrig blod efter Wilma i nagot av rummen i lagenheten. Han hade kommit

ihag om han hade stadat bort nagot blod. Han sag inte heller nagra kontaktspar i

blod efter draget har eller blodstank vid fonstervaggen, fatoljen eller tv-mobeln,

Hans blod kan inte ha patraffats pa mattan i vardagsrummet eftersom han inte blott

pa flera ar. Han vet varfor det fanns muskelvavnad fran Wilma pa tv-mobeln,

vaggen eller pa en kniv. Det kan inte vara hans blod som patraffats med Wilmas pa

en tejprulle i koket, Han sag inte blod pa sangoverkastet i sovrummet. Det ar

ornojligt att hans och Wilmas blod patraffats pa kuddvaret som aklagaren har visat

upp. Han slangde aldrig nagon pase med sitt namn pa. Att muskelvavnad fran

Wilma patraffades pa kuddvaret och att det var mattat med blod vet han inget om.

Detta rnaste ha hant nar han satt frihetsberovad, Blod kan ornojligen ha patraffats pa

toaletten eller i duschen. Vad galler skadorna pa plastmattan i duschen kan det vara

sa att han tappade en sax dar. Det var Wilma som bytte ut duschdraperiet. Det

gamla duschdraperiet finns kvar nagonstans i bostaden. Varfor de tyska likhundarna

markerade i sangen vet han inte.
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Skalet till att hans fingeravtryck patraffades pa aluminiumet och tejpen ar foljande.

Nagra dagar fore Wilmas forsvinnande kopte han tva rullar med aluminiumfolie.

Det gjorde han eftersom det gick at mycket aluminiumfolie pa grund av hans

cannabisbruk. Han anvande folien for att dclja narkotikalukt. Det hande att han

vecklade in folien igen eftersom han inte visste hur mycket han behovde. Skalet till

att han anvande sa mycket folie var att cannabisdoften annars kunde tranga igenom.

Anledningen till att hans dna fanns pa tejpens klistersida kan vara att det var dod

hud fran honom. Om den eller de som har gjort detta mot Wilma anvande hans

aluminiumfolie fanns hans fingeravtryck pa folien.

Wilmas huvud patraffades i hans vaska, Forutorn att det som har hant ar hemskt och

brutalt vet han inget mer om detta. Det gick tva veckor fran det att Wilma forsvann

till dess att hon hittades. Det ar mojligt att garningsmannen hade nycklar till deras

bostad. Att de tre nycklarna togs i beslag och att laskolv bytts betyder endast att

dorren varit vidoppen i nio dagar. Wilma fragade honom om pengar till att gora

extranycklar. Det finns tva extranycklar som polisen inte lokaliserat. Han sag aldrig

nyckelkopiorna sjalv, men overforde pengar till Wilma for detta andamal. Han tror

inte att det finns nagra bevis pa att de tillverkades. Butiken som gjorde extra­

nycklarna tar bara 100 kr for sin tjanst och staller inga fragor. Wilma sade att hon

skulle ge extranycklarna till sin mor och far.

Det han sade under tiden i haktet om att "horan fick vad hon fortjanade" handlade

inte om Wilma. Det handlade i stallet om en kriminalvardare som arbetar pa haktet.

Han syftade pa ett tilWille da han smallde i celldorren sa att kriminalvardaren blev

litet chockad. Det ar han som skrev lapparna som patraffades i hans haktescell,

Under en period ville han inte leva mer varfor han tog tab letter han hade sparat.

Skalet till att han inte tidigare berattade allt for polisen ar att de anda inte skulle ha

trott pa honom. Polisen kollade aldrig upp hans tips. En hel del av de saker som han

nu berattat om berattade han aven under sitt forsta polisforhor. Han hade ingen lust

att medverka i polisutredningen om polisen anda inte trodde pa honom.
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Daniel Olsson

Han ar Wilmas styvfar och har funnits i hennes liv sedan hon var tva ar gammal.

Hon bodde tillsammans med honom och Linda under manga av hennes barndomsar.

Han traffade endast Tishko vid tva tillfallen, Det han vet om Wilmas och Tishkos

relation ar vad han hal' hart av Linda. Som han forstod det val' deras relation stokig

och brakig. De gjorde slut och blev tillsammans igen flera ganger.

Sondagen den 17 november 2019 akte han till Wilmas och Tishkos bostad

tillsammans med Linda eftersom hon inte hade lyckats fatt tag pa Wilma. Linda

hade aven varit i sms-kontakt med Tishko gallande detta. De anlande till lagenheten

runt kl. 18.00. Han stallde sig vid sidan av ytterdorren for att Tishko inte skulie se

honom genom kikhalet eftersom de visste att Tishko inte hade oppnat dorren for

Marcus tidigare under helgen. Tishko, som var insvept i en tilt, oppnade dorren och

Linda fragade om de kunde komma in, vilket de tick. Linda gick runt i Iagenheten

och sag sig omkring medan han mestadels stod i hallen. De fragade honom var

Wilma var. Han svarade att de hade brakat och att hon darefter hade lamnat

lagenheten och att det varit pa torsdagen. Han sade att Wilma hade slangt ifran sig

sina nycklar i samband med att hon lamnade lagenheten. Han sade ocksa att Wilma

hade tag it med sig en del av sina tillhorigheter som t.ex. klader, vaska och smink.

Linda ifragasatte dock delen med nycklarna, varefter Tishko andrade sig och

berattade att han hade tatt ta nycklarna fran Wilma. Tishko framstod som loj och

paverkad. Han var inte sarskilt behjalplig utan verkade ointresserad. Efter att ha

varit i bostaden ca 20 minuter ville Linda ga upp pa vinden. Hon tick tillatelse av

Tishko forst efter att hon fragat flera ganger. Tishko sade att det inte fanns nagot att

se dar och att han sjalv redan hade varit dar uppe och tittat. Sedan gick de igenom

vinden. De letade bland vindsforraden i ungefar 20 minuter. Efter att ha lamnat

fastigheten berattade Linda for honom att hon hade sett de tillhorigheter som Tishko

pasted att Wilma hade tagit med sig i en garderob i lagenheten. Wilma hal' aldrig

gett uttryck for att hon har velat ha extranycklar till sin och Tishkos bostad.
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Ingvar Karlsson

Han ar Wilmas farfar. Han brukade tidigare traffa Wilma nagon gang ibland, men

det var mer sallan under ar 2019. Den sista tiden hade de endast kontakt via sms.

Wilma talade aldrig med honom om sin relation med Tishko.

Sondagen den 17 november 2019 runt kl. 21.00 pa kvallen akte han till Tishkos

lagenhet tillsammans med Linda, Marcus och Jenny for att leta efter Wilma. Jenny

foljde inte med dem till Tishkos lagenhet, utan gick i stallet runt i ornradet for att

leta efter Wilma. De knackade pa dorren och Tishko oppnade for demoDetta var

forsta gangen som han traffade Tishko som verkade "seg". Han fick uppfattningen

att han var paverkad av nagot. De gick in och satte sig i vardagsrummet. De fragade

nar Wilma Iarnnat Iagenheten och Tishko svarade att hon hade lamnat lagenheten

mellan kl. 16.30 och 17.00 torsdagen den 14 november 2019 efter ett gral, Tishko

pasted att gralet hade inletts direkt nar han hade kommit hem. Han sade avert att han

hade tagit nycklarna ifriin Wilma sa att hon inte skulle kunna komma tillbaka.

Vidare sade han att Wilma hade lamnat lagenheten ikladd en svart kappa och svarta

skor. De upptackte dock att kappan hangde i garderoben i hallen. Dar stod aven

hennes skor och sminkvaska, Tishko verkade vara ointresserad av Wilmas

forsvlnnande och tittade mest ned i sin telefon. Efter att ha varit ungefar 10-15

minuter i lagenheten sade Tishko att de var tvungna att lamna den eftersom han

skulle Ia besok av nagra kompisar. Efter det gick han och Linda upp och letade

bland fastighetens vindsutrymmen i ca tio minuter, men de upptackte inget konstigt.

Tishko upptradde irriterat och nervost nar de genomsokte vindsutrymmena. Marcus

gick ned i fastighetens kallarutrymme for att leta, men han hittade ingenting dar.

Han hade inte nagon nyckel till Wilmas och Tishkos lagenhet och Wilma talade

aldrig om att hon velat ordna med extranycklar.
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Alba Piazza

Hon var en av Wilmas basta vanner. De vaxte upp och gick i skolan tillsammans.

Under ar 2019 hade de dock inte sarskilt mycket kontakt med varandra. Hon kanner

Tishko endast genom Wilma och traffade honom bara nar Wilma var med.

Inledningsvis uppfattade hon Wilmas och Tishkos relation som normal. Efterhand

blev det dock myeket brak som ofta hand lade om svartsjuka fran Tishkos sida.

Wilma berattade for henne att Tishko hade misshandlat henne bade psykiskt oeh

fysiskt. Tishko kontrollerade Wilma oeh i slutet av deras relation brakade de nastan

varje dag. Enligt Wilma misshandlades hon fysiskt av Tishko vid tva tilWillen. Vid

det forsta tillfallet, sornmaren-hosten 2019, kastade han en hushallspappershallare

pa Wilmas smalben. Vid det andra tillfallet, i oktober 2019, slog han henne med ett

knytnavsslag i tinningen sa att hon svimmade avoWilma var doek myeket kar i

Tishko oeh ville inte gora en sak av vad hon hade utsatts for. Hon har doek aldrig

sjalv sett nagra skador pa Wilma. Innan Wilma blev tillsammans med Tishko var

hon en av de starkaste oeh mest sjalvsakra personer som hon kande, men hennes

personlighet forrninskades under relationen med Tishko.

Vid ett tillfalle, i slutet av oktober 2019, horde hon under ett telefonsamtal med

Wilma hur hon oeh Tishko gralade. En stund efter telefonsamtalet sms:ade Wilma

henne oeh skrev att "jag mar sa daligt, han bryr sig inte aIls om mig". Hon ringde da

upp Wilma som berattade att hon hade gatt upp pa vinden oeh forsokt gora nagot

mot sig sjalv, Hon sade att hon hade drag it nagot runt sin hals oeh att det hade

svartnat for ogonen, men att Tishko hade kommit upp pa vinden. Wilma pasted

dock att ingenting hade hant, utan att hon endast hade forsokt Ia Tishkos upprnark­

samhet. Wilma sade aven att Tishko hade gjort slut oeh att han hade slangt ut henne

fran bostaden oeh att Mareus skulle komma oeh hamta henne. Mareus korde Wilma

hem till henne oeh hennes familj oeh hon bodde dar i nagon veeka. I samband med

hennes vistelse hemma hos dem sade Wilma att hon aldrig tankte ge ifran sig sina

nyeklar till Tishkos lagenhet eftersom hennes tillhorigheter fanns hemma hos

honom. Vad hon vet har det inte funnits nagra extranyeklar till Tishkos oeh Wilmas
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Iagenhet. Den forsta dagen hemma hos henne var Wilma valdigt ledsen och madde

daligt, Wilma ville bli tillsammans med Tishko igen, men han var tydlig med att de

hade gatt skilda vagar, Tishko hade aven tankt att resa till USA. Resan blev dock

aldrig av och helt plotsligt var det okej fdr Wilma att atervanda hem. Hon tyckte att

det var konstigt att Tishko helt plotsligt ville ha tillbaka Wilma.

I samband med att Wilma anmaldes som forsvunnen loggade hon in pa Wilmas

Snapchat fOratt se om hon hade varit aktiv dar. Hon kunde gora detta eftersom

Wilma hade glornt sitt Snapchat-losenord hemma hos henne. Hon sag att manga av

Wilmas vanner och anhoriga hade forsokt kontakta henne, men att hon inte hade

oppnat eller besvarat nagra av deras samtal eller meddelanden. Hon kunde aven se

att Tishko inte hade kontaktat Wilma pa over en vecka.

Ingrid Bergqvist

Hon ar Albas mamma och kande Wilma genom henne. Wilma var ofta hemma hos

dem under aren hon och Alba umgicks. Hon har endast traffat Tishko vid ett

tillfalle, I slutet av oktober 2019 bodde Wilma hemma hos dem fern-sex dagar.

Upprinnelsen till detta var att Wilma hade ringt och sagt att hon blivit utslangd av

Tishko. Wilma var jatteledsen och forkrossad, Som hon forstod det hade Tishko

kastat ut henne fran bostaden eftersom Wilma hade forsokt hanga sig sjalv pa

vinden. Hon sag dock inga marken pa Wilmas hals. Hon reagerade pa sms­

konversationerna mellan Wilma och Tishko. Tishko skrev mycket nedvarderande

saker till Wilma. Hon fragade Wilma om Tishko nagon gang hade brukat fysiskt

vald mot henne och Wilma svarade att det hade forekommit, men inte manga

ganger. Alba har berattat for henne att Wilma har sagt att Tishko vid ett tillfalle slog

henne pa tinningen sa att hon svimmade. Hon har inga extranycklar till Tishkos och

Wilmas lagenhet. Vad hon vet finns inga sadana.
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Malin Borjesson Dahlstedt

Hon var en av Wilmas narrnaste vanner, De larde karma varandra under hosten 2018

da de borjade gymnasiet tillsammans. De brukade ses flera ganger i veckan och ha

kontakt via sms eller sociala media dagligen. Hon kande Tishko endast genom

Wilma. Inledningsvis tyckte hon att Tishko verkade vara en bra kille, men hennes

bild av honom forandrades under sommaren och hosten 2019. Hon tyckte att han

hade blivit som en annan person. Wilma och Tishko brakade mycket och Tishko

gjorde slut flera ganger. Vid ett tillfalle ringde Wilma henne och grat jattemycket.

Wilma berattade da att Tishko hade slagit henne sa hart pa tinningen att hon hade

svimmat avoEtt tag senare hade hon vaknat upp igen och da hade han sagt for1at.

Hon tror att detta skedde i borjan av hosten 2019. Hon har emellertid aldrig sett

nagra skador pa Wilma. Wilma har inte berattat om nagon mer valdsincident for

henne, men Wilma sade att han hade spottat pa henne vid ett tillfalle da han tyckte

att hennes mat var acklig, Wilma berattade aven att Tishko hade kastat saker pa

henne. Ungefar tva veckor fore Wilmas forsvinnande vet hon att Tishko hade gjort

slut och kastat ut Wilma fran deras bostad. Som hon forstod det hela var upp­

rinnelsen till detta bl.a. Tishkos planerade resa till USA. Wilma berattade for henne

att hon hade forsokt att hanga sig, men att Tishko hade raddat henne. Hon vet att

Wilma hade nycklar till Tishkos lagenhet, men hon vet inte om hon kopierade upp

nagra extra sadana,

Det sista tillfallet som hon traffade Wilma var under eftermiddagen onsdagen den

13 november 2019 vid Netto i Uddevalla. De bestamde da att Wilma skulie komrna

hem till henne efterfoljande dag, dvs. torsdagen den 14 november 2019. Hon skulie

aven folja med Wilma till sjukhuset den dagen. De bestarnde aven att Wilma skulie

soya over hos henne fredagen den 15 november 2019. Hon sade till Wilma att hon

var radd for att nagot skulie handa henne mot bakgrund av Tishkos markliga

beteende den senaste tiden. Han hade bl.a. talat mycket om sin planerade USA-resa

och sagt att Wilma var djavulen och Lucifer. Tishko hade aven pastatt att Wilma

samarbetade med Donald Trumps motstandare. Wilma tyckte ocksa att han hade
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blivit konstig och hon hade borjat tappa sina kanslor for honom. Senare under

onsdagskvallen ringde Wilma henne och berattade att hon hade gjort slut med

Tishko. Wilma sade att de inte hade brakat och hon var lattad over att ha gjort slut

med honom. Wilma sade att Tishko rnadde daligt. Dessforinnan hade det alltid varit

Tishko som gjorde slut med Wilma, men denna gangen hade hon gjort slut med

honom. Hon vaknade sent pa morgonen torsdagen den 14 november 2019 och

glornde helt bort att hon och Wilma skulle traffas den dagen. Under fredagen den 15

november 2019 forsokte hon ill kontakt med Wilma, men fick inget svar. Wilmas

mobil verkade vara avstangd eftersom hon kom direkt till hennes rostbrevlada, Hon

tror att hon sms:ade till Tishko under lordagen den 16 eller sondagen den 17

november 2019 om att han skulle be Wilma att ringa henne. Tishko svarade att de

inte langre var tillsammans och att Wilma hade lamnat deras bostad torsdagen den

14 november 2019. Han sade aven att han hade raderat Wilmas nummer. Nagra

dagar senare, nar Wilmas forsvinnande hade borjat uppmarksammas, sms:ade

Tishko henne och fragade om de hade hittat Wilma.

Malin Sandstrom

Hon larde karma Tishko nagon gang under aren 2013-2014. Inledningsvis hade de

endast en vanskapsrelation. Efterhand blev det ett karleksforhallande, i vart fall fran

hennes sida. Den sista gangen som hon traffade Tishko var i samband med hans

student 2016. Under deras relation var Tishko hemrna hos henne en-tva ganger. Da

pressade Tishko henne pa svar om de skulIe bli ett par eller inte, men hon hade

inget svar att ge honom. Tishko blev inte sarskilt glad over att hon inte kunde svara

pa hans fraga, varefter hon fick en hand eller kudde mot sin mun. Hon vet inte

varfor han gjorde sa och det gjorde henne litet radd. Hon kvavdes dock inte.

Peshtiuan Bahan

Tishkos far ar slakt med hans mor. Han kande inte Tishko nar han kom till Sverige

ar 2015. Han bor i Alingsas men traffade Tishko ibland nar de hade tid. Han kande
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Wilma ocksa och de hade en god vanskap. Mandagen den 18 november 2019 hade

Wilma varit forsvunnen i ett par dagar. Emelie hade berattat det for honom. Hans

van Lanko ringde honom den dagen och sade art han skulle aka till Uddevalla for art

fixa sin bil hos sin morbror. Han fciljdemed Lanko till Uddevalla. De fardades i

Tishkos fars bil och akte till faderns arbetsplats dar de satte sig ned en stund och

drack kaffe. Efter en stund Iamnade de Tishkos fars arbetsplats och akte hem till

Tishko. Tishko kom ned fran sin bostad och de stallde sig utanfor fastigheten och

rokte. De var aldrig inne i Tishkos lagenhet. Han fragade Tishko vad som hade hant

och Tishko svarade art han och Wilma hade gralat och skrikit pa varandra och art

Wilma sedan hade lamnat lagenheten. Nar de fragade Tishko om han visste var hon

kunde vara sade han art hon hade setts vid Elgiganten pa Torp Kopcentrum. Sedan

sade Tishko art Wilma kanske var hos en kompis i Ljungskile. Som han minns det

sade Tishko aven att Wilma hade tagit med sig nagra av sina tillhorigheter i en

vaska nar hon lamnade lagenheten. Eftersom det var ganska sent pa dagen och 20

minuters resa till Ljungskile bestamde de sig for art inte aka dit och leta efter

Wilma. Istallet akte de till McDonalds eftersom Tishko var hungrig. Dar stallde de

mer fragor om Wilma och vad som hade hant men Tishko blev deppig och sade att

hon skulIe komma hem som alIa andra ganger och art han inte ville prata mer om

det. Efter att de atit pa McDonalds akte de hem till Tishkos foraldrars bostad och

smapratade lite med Tishkos styvmor. Efter en stund kom Tishkos far hem. Tishko

gick fram for art krama om sin far men blev avvisad. Fadern fragade Tishko om han

visste nagot om Wilma. Tishko svarade da att han inte visste nagonting, men att de

hade gralat och art Wilma hade larnnat deras lagenhet, Fadern noterade att Tishko

hade ett litet streck eller rivmarke pa sin hand, vilket han fragade honom om.

Tishko uppgav att strecket kom fran att han hade lagat en lampa hemma i lagen­

heten. Ett tag senare lamnade han och Lanko bostaden och akte hem.

Steve Bandhede

Han arbetar som fastighetsskotare pa Goteborgsvagen 21-23 i Uddevalla. Det var

han som visade Tishko Ahmed Iagenheten och gay honom nycklar nar han flyttade
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in i oktober 2018. Man tar tre stycken lagenhetsnycklar nar man flyttar in i

fastigheten, vilka gar till ytterdorren och fastighetens allmanna utrymmen. Vidare

har han sjalv en huvudnyckel som gar till fastighetens alla bostader och utrymmen.

Denna huvudnyckel har han aldrig tappat bort. Det har aldrig kommit nagra for­

fragningar om att gora kopior pa nycklarna till Tishko Ahmeds Iagenhet. Det har

dock vid nagot tillfalle florerat kopierade nycklar till fastigheten. Vad han vet har

ingen avlidit i den aktuella lagenhet tidigare.

Han kontrollerar fastighetens soprum varje morgon. Soporna toms alltid pa

mandagar. Mandagen den 18 november 2019 var han nere i soprummet strax efter

kl. 08 och noterade att det lag tva storre pasar som var litet nedtryckta i en av de tre

stora soptunnorna. Nar han forsokte trycka ned de tva pasarna trycktes de upp igen.

Han tankte att det kanske lag en madrass eller dylikt idem. Han tankte emellertid

inte mer pa detta eftersom de lag hogt upp i soptunnan och den skulle tornmas strax

darefter, Efter det att han hade varit i soprummet sag han att det stod en rod

kommunbil parkerad pa fastighetens bilparkering. Senare under dagen sag han

samma roda bil pa parkeringen kring kl. 11.30. Han sag dock inte Tishko Ahmed

eller nagon annan person i anslutning till bilen.

Peter Jakobsson

Han bor snett under Tishko Ahmeds Iagenhet pa Goteborgsvagen 23 C. Han kanner

inte Tishko Ahmed och kande heller inte Wilma Andersson. Den 14 november 2019

gick han och lade sig for att sova en stund nar han hade kommit hem fran sitt jobb

kl. 16.00. Hans tioarige son och tolvariga dotter var hemma. Plotsligt vaknade han

av att hans dotter vackte honom. Hon var vettskramd och sade att nagon skrek.

Hans son var ocksa radd. Han flog upp ur sangen och horde ocksa skriken, varefter

han gick mot sin ytterdorr. Det gallskreks stundtals, men tystnade da och da. Det

gick inte att urskilja vad som skreks eller sades. Han gick ut itrappuppgangen och

horde att skriken kom fran vaningen ovanfor deras egen. Han gick dock in i sin

lagenhet igen eftersom han endast var ikladd kalsonger. Val inne i lagenheten sag
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han att hans dotter stod ute pa balkongen oeh tittade upp. Hon sade att hon hade sett

nagon med langt har sta pa en balkong oeh pekade upp mot den. Sedan giek han

bort till ytterdorren igen oeh tittade ut genom kikhalet. Genom kikhalet kunde han

se att hans granne, Goran Svensson, stod ute i trappuppgangen, Da tankte han att

han sjalv inte behovde ga upp pa vaningen ovanfor oeh knaeka pa eftersom Goran

Svensson stod i begrepp att gora det. Kort darefter tystnade skriken. Han tror att

skriken, fran det att han vaknade tills dess att de slutade, holl pa i ea fern minuter.

Det var mest en kvinnlig rost han horde, men det kan ha varit flera roster. Han har

hort skrik fran Tishko Ahmeds lagenhet tidigare, men denna gangen var det varre.

Han ar sa gott som saker pa att han horde skriken den 14 november 2019 eftersom

han hade en konversation med sin mor pa Messenger dagen darpa, dvs. den 15

november 2019, dar han skrev att "idag har det varit lugnt". Han ar dock osaker pa

exakt vad kloekan var nar han vacktes. Han brukar oftast soya ungefar en timme

efter att han kommit hem fran jobbet. Han tror darfor att skriken rnaste ha agt rum

mellan kl. 17.00 oeh 19.00. I efterhand har han aven, via sin spelkonsol, kunnat se

nar han spelade tv-spel. Skriken kan inte ha agt rum efter kl. 22.00 eftersom han

lagger barnen senast da oeh de var vakna vid det aktuella tillfallet,

Goran Svensson

Han bor precis under Tishko Ahmeds lagenhet pa Goteborgsvagen 23 C. Han

kanner inte Tishko Ahmed oeh kande heller inte Wilma Andersson. Torsdagen den

14 november 2019 satt han oeh sag pa tv hemma i sin lagenhet nar han horde hog­

Ijudda roster fran vaningen ovanfor hans egen. Ljuden kom rakt ovanifran oeh

rnaste ha kommit fran overvaningens vardagsrum. Detta vet han eftersom lagen­

heterna ser likadana ut. Inledningsvis reagerade han inte pa Ijuden, men efterhand

okade de i styrka oeh blev aggressivare. Det var en manlig oeh en kvinnlig rost han

horde oeh det lat som att de brakade. Det lat aven som om det ramlade eller

kastades ned saker i golvet eller vaggen. Eftersom han skulle arbeta den kommande

natten oeh hade for avsikt att soya nagra timmar dessforinnan blev han litet smasur
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over de hoga ljuden. Nar ljuden eskalerade tankte han att han var tvungen att ga upp

och saga till demoDa hade det gatt ca 30 minuter sedan ljuden paborjades. Nar han

gick ut i trappuppgangen horde han ett gallt och hjartskarande kvinnoskrik, men

sedan tystnade det tvart. Han stod kvar en liten stund i trappuppgangen, men gick

efter en stund in i sin lagenhet igen. Han tankte att de hade lugnat ned sig.

Han vet att han horde ljuden torsdagen den 14 november 2019 eftersom hans dottrar

fran Eskilstuna skulle komma och besoka honom dagen darpa, dvs. fredagen den 15

november 2019. Han har tidigare hort ljud fran Tishko Ahmeds Iagenhet, men inte

fran brak. Det har t.ex. varit hoga roster dar i samband med att de har haft fest under

helger. Han ar osaker pa exakt vad klockan var nar han horde ljuden, men han tror

att det var mellan kl. 18.00 och 20.00. Han tror inte att det var runt kl. 22.00

eftersom han aker till jobbet vid kl. 23.00 och har for vana att soya nagra timmar

innan han beger sig ivag. Mandagar till fredagar brukar han folja kriminalserien

Navy CIS pa TV8. Han tror att programmet borjade kl. 20.00 den aktuella kvallen.

Som han minns det horde han ljuden innan programmet borjade, men han ar inte

saker. Han vet inte varfor han uppgav till polisen att han horde ljuden mellan kl.

21.00 och 22.00.

Elin Karlsson

Under hosten 2019 bodde hon pa Goteborgsvagen 23 B i Uddevalla. Hennes

Iagenhet lag vagg i vagg med Tishko Ahmeds. Hon kanner inte Tishko Ahmed och

kande heller inte Wilma Andersson. Fastigheten ar mycket Iyhord, Hon horde

Tishko Ahmed och Wilma Andersson braka hogljutt rnanga ganger. De skrek och

gapade pa varandra. Mestadels var det svart att urskilja vad som skreks. Hon har

aven hort dunsar fran deras bostad, som om nagot kastades. Braken pagick i vart fall

under ett halvar av den tid som hon bodde dar.
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Marianne Tomic

Hon arbetar som tagvard oeh den 14 november 2019 hade hon ett arbetspass.

Kl. 19.07 steg en man, Tishko Ahmed, pa det tag som hon arbetade pa. Han steg pa

vid Uddevalla Central oeh beta lade for en resa till Goteborg. Han kopte en

ungdomsbiljett oeh hon trodde att han var under 20 ar gammal. Hon tror att han

kopte biljetten kl. 19.12, vilket var precis innan de stannade vid Uddevalla Ostra.

Han satt vid ett av tagets dubbelsaten och "knodde" sig upp mot fonsterrutan. Det

rnarktes att han inte var sarskilt intresserad av att prata med henne. Han rnaste ha

haft en jacka pa sig eftersom kladerna "bylsade sig" nar han satt ned. Det fanns

dock ingen anledning for henne att stanna vid hans plats eftersom han hade betalat

och gjort ratt for sig. Hon minns inte om han sag ren eller smutsig ut.

Niklas Johansson

Han arbetar som po lis oeh kvallen den 14 november 2019 hade han ett arbetspass.

Under passet tick han oeh hans kollega en rapport fran regionledningseentralen om

att en man giek norrut pa E6:an vid Ljungskilemotet. Nagonstans norr om

Ljungskilemotet sag de en rnorkkladd man gaende pa vagrenen. De satte pa

blaljusen och fragade honom vad han haller pa med. Mannen svarade att han hade

varit i brak med nagra invandrarungdomar pa Kungstorget i Uddevalla och blivit sa

upprord att han hade tagit ett tag soderut mot Goteborg for att halsa pa en slakting

oeh vara ledig nagra dagar. Han forstod det dock som att mannen hade angrat sig

nar han hade anlant till Ljungskile oeh darfor gatt av taget. Han tyekte att mannens

uppgift om slagsmalet var rnarklig da han inte sag nagra skador pa honom. Han

noterade emellertid att mannen hade en liten reva pa nagon av sina hander. Han

fragade mannen varfor han gick pa motorvagen oeh inte hade valt den gamla E6:an

som gangvag i stallet, men det tick han inte nagon forklaring till. Trots att det var

kallt ute bar mannen endast en tunn svart troja, vilken ocksa var lerig oeh grabrun

av smuts- och lerstank, I ovrigt bar mannen svarta joggingskor oeh ett par jeans

eller gympabyxor. Mannen sade att leran hade kommit fran att han hade hamnat pa
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marken i samband med braket pa Kungstorget i Uddevalla. Han trodde inte riktigt

pa detta eftersorn marken inte kan ha varit sa lerig pa det aktuella target. Han ar

dock van vid logner och tankte inte mer pa saken. Efter detta gjorde han en slagning

pa mannen som visade sig heta Tishko Ahmed och bodde pa Goteborgsvagen i

Uddevalla. Darefter korde de honom till Uddevalla och slappte av honom vid

Repslagaregatan i narheten av hans hem. I efterhand har hans kollega berattat for

honorn att mannens byxor ocksa var litet leriga.

Fredrik Lundgren

Han arbetar sam kriminalvardare pa haktet i Uddevalla. Han tror att det forsta

tillfallet sam han traffade Tishko Ahmed var under kvallen den 23 december 2019.

De presenterade sig da for varandra och Tishko Ahmed fragade honorn om han

visste varfor han var dar, men han svarade att han varken visste eller brydde sig am

det. Detta var dock en logn eftersom han visste varfor Tishko Ahmed var dar.

Tishko Ahmed berattade att han var rnisstankt i Wilma-rnalet. Vidare berattade han

bl.a. att polisen, under ett forhor med honorn, hade visat upp en bild av Wilma

Anderssons huvud. Tishko Ahmed var arg over detta eftersom det var huvudet pa

personen som han hade alskat.

Under sin tid pa haktet pratade Tishko Ahmed mycket om forundersokningen. Han

sade till Tishko Ahmed att "bara sa du vet, vi kan prata am fallet, men da kan det

handa attjag maste kontakta polisen". Han vet inte om det var vid det tillfallet eller

nagot annat sam Tishko Ahmed sade att "aven om jag erkanner for dig sa skall det

bevisas". Tishko Ahmed papekade dock flera ganger for honorn att han var oskyldig

till Wilma Anderssons dod. Tishko Ahmed hade olika tearier kring vern som kunde

tankas vara garningsman. Bl.a. namnde han Wilma Anderssons far och hennes

systers kompisar. Han sade aven att personen sam hade gjort detta mot Wilma

Andersson hade kort stubin. Vid ett tillfalle, fore nyar, slag Tishko Ahmed sin

termos i cellvaggen, Han gick da bort till Tishko Ahmeds cell for att se vad sam

pagick. Tishko Ahmed sade da att han hade kort stubin. Nasta incident agde rum
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efter nyar. Da vaknade han, under ett arbetspass, upp runt kl. 04.30 avert

metalljudsliknande ovasen. Han horde aven att det var irritation mellan hans kollega

och Tishko Ahmed en bit bort fran det vilorum som han befann sig i. Han gick bort

mot Tishko Ahmeds cell och sag art han var valdigt arg och frustrerad och art hans

blick var svart. Upprinnelsen till incidenten var art Tishko Ahmed hade velat :fasin

termos pafylld med varmt vatten, men tyckte att han hade :fattvanta alldeles for

lange pa detta. Nar hans kollega uppgett att hon inte hade haft nagon mojlighet att

fylla pa hans termos nar han hade velat det, hade Tishko Ahmed slagit i cellvaggen

eller celldorrens karm med termosen. Efter detta gick de bort till haktets centralvakt

och kontaktade polisen. En stund senare kom polisen och forde Tishko Ahmed till

haktets observationscell. Val inne i observationscellen borjade Tishko Ahmed

sparka och sla i vaggarna. Han gick bort till cellen och bad honom att ta det lugnt.

Tishko Ahmed var mycket arg och gay dels uttryck for sitt rnissnoje med polisen

och aklagaren, dels sade att "viII de ha en rnordare skall de :faen mordare, Hon fick

vad hon fortjanade den lilla fucking horungen". Han tolkade det sistnamnda som att

det var riktat mot Wilma Andersson.

Vid ett annat tillfalle halsade han pa Tishko Ahmed under ett arbetspass och fragade

hur alit stod till. Tishko Ahmed sade da att nagon hade sagt att de hade hittat en

kropp i floden. Vidare uppgav han att han var oskyldig, men att hans fingeravtryck

kunde finnas pa Wilma Anderssons kropp eftersom de har levt tillsammans. Senare

samma kvall eller nastkornmande dag uttalade Tishko Ahmed att han var "skyldig

till drap, men inte till mord". Tishko Ahmed forstod dock inte inneborden av ordet

"drap" eftersom han bedyrade sin oskuld och sade att han inte hade nagot med

Wilma Anderssons dod att gora, Detta ar inte hans egen slutsats av Tishko Ahmeds

uttalande, utan det var Tishko Ahmed sjalv som forklarade varfor han hade sagt sa.

Tishko Ahmed sade att han hade stora skuldkanslor for att han lat henne ga

torsdagen den 14 november 2019. Vid ett annat tillfalle talade Tishko Ahmed om att

Wilma Anderssons huvud hade varit inlindat i folie och att det fanns fingeravtryck

pa det. Han sade da till Tishko Ahmed att "det ar inte sa konstigt att dina avtryck

finns pa foliet om det har funnits hemma hos dig". Tishko Ahmed svarade da "tack,
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det skalljag komma ihag", men uttryckte aven att han hade kommit pa den

forklaringen sjalv, Som han minns det namnde Tishko Ahmed aven att han anvande

folien nar han paketerade sin cannabis.

Monica Johnzon

Hon arbetar som kriminaltekniker inom Polismyndigheten. Hon tick, tillsammans

med en annan kriminaltekniker, det inledande uppdraget att undersoka Tishko

Ahmeds lagenhet pa Goteborgsvagen 23 C i Uddevalla den 19 november 2019. Nar

de tick uppdraget visste de att en flicka vid namn Wilma Andersson var forsvunnen

och att hon hade bott i lagenheten tillsammans med Tishko Ahmed. Det fanns en

brottsmisstanke om mord redan vid deras forsta undersokning av lagenheten. Nar de

kom dit den 19 november 2019 var Tishko Ahmed redan frihetsberovad, Lagen­

heten var last med originallaset nar de kom. Val inne i lagenheten fotograferade

hennes kollega alla rum, medan hon sjalv forde anteckningar. Efter en stund

meddelade hennes kollega henne att han hade hittat blodstank pa vaggen vid

balkongdorren i vardagsrummet. De upptackte aven blodbesudlingar langs en vaggs

vansterkant, Efter detta borjade de "pappra" in golvet i vardagsrummet och topsa

blod. De hittade litet blod pa golvet och langs med ett skap samt pa tv:n och vaggen.

De fann aven blod pa en tatOlj och soffbordet. Nar de avslutade arbetet for dagen

den 19 november 2019 bytte de laset pa ytterdorren.

De undersokte lagenheten sammanlagt atta ganger. De hittade dun eller fjadrar i

olika delar av Iagenheten, bl.a. i hallen och i vardagsrummet. De vet dock inte var

det harrorde ifran, Nar de genornsokte lagenheten fick de bl.a. hjalp av forensiker

som anvande sig av den s.k. bluestarmetoden. Vid anvandning av bluestarrnetoden

morklagger man det utrymme man skall undersoka, varefter man sprayar med

bluestarsprayen. Detta gjorde de i alla bostadsrummen samtidigt som en forensisk

fotograf fotograferade fynden. De kunde se mycket blod i lagenheten nar de

anvande bluestarmetoden. Med hjalp av denna metod kunde de ocksa dra slutsatsen

att lagenheten hade stadats, Biod ar valdigt svart att stada bort och det fanns kvar

36
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blod efter stadningen. Under soket med bluestarmetoden noterade de aven spar pa

golvet som sag ut att harrora fran fotavtryck. Bluestarmetoden kan aven ge utslag

efter klorin, men vid aktuellt sok hade det gatt for lang tid for att en eventuell

forekomst av klorin hade kunnat ge utslag. Det gar emellertid inte, med hjalp av

bluestarmetoden, att uppskatta den blodrnangd som har varit for handen. Bluestar­

metoden reagerar namligen aven pa en mycket liten mangd blod. Vidare gar det

inte, med ledning av bluestarmetoden, att saga hur farskt patraffat blod ar.

Den 28 november 2019 skulie de undersoka Tishko Ahmeds Iagenhet igen. Den

dagen skulle aven tyska Iikhundsforare och likhundar bista dem i deras arbete. Nar

de oppnade lagenhetsdorren mattes de av en likdoft. De foljde likdoften och

harnnade vid en garderob i sovrummet. Nar de stallde sig pa ta kunde de se att

nagon vatska hade lackt ut vid en garderobshylla, varvid de insag att nagot fanns

dar. Eftersom de inte ville "matta" bostaden med likdoften och darrned forstora de

tyska likhundarnas sokarbete stangde de garderoben och Iat resvaskan ligga kvar

inne i garderoben. De vadrade aven i sovrummet. Ett litet tag senare anlande en tysk

hundforare med en likhund och genomforde en sokning. Hundforaren anvande den

s.k. "klickmetoden" i soket. Hundforaren kande vid tiden for soket till att det fanns

ett misstankt foremal isovrumsgarderoben. Under sokinsatsen stallde sig likhunden

i mitten av sangen och skallde. Hundforaren uppgav att hunden da hade markerat

for likdoft i sangens mitt. Efter sokinsatsen lade de ut papp pa hallgolvet, oppnade

garderobsdorren och Iyfte ned resvaskan pa golvet samt oppnade dess dragkedja.

Inuti resvaskan, dar det hade lackt, lag ett paket. Vidare lag det tyger och en

trap lanka i resvaskan. De rorde inte innehallet i resvaskan, utan ringde omedelbart

till en rattslakare i Goteborg. Darefter fick tva kolleger uppdraget att transportera

resvaskan och dess innehall till Rattsmedicinalverket dar vaskan senare packades

upp.

Den 21 april 2020 gjordes ett nytt fynd i nyssnamnda resvaska, I ett av de mindre

facken pa resvaskan, vilket kriminalteknikerna tidigare hade missat, patraffades

bl.a. Tishko Ahmeds och Wilma Andersssons pass och en mobiltelefon.

--------- -
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Under lagenhetssoken noterade de aven skador pa duschgolvet. Det sag ut som att

skadorna harrorde fran nagon sorts hugg med ett vasst foremal, De noterade aven att

vardagsrumsmattan buktade uppat som om den var fuktig. Nar de lyfte undan

soffbordet for att undersoka mattan visade sig buktandet harrora fran blod. Det

fanns aven blod under mattan, men inget pa golvet. Mattans blodiga horna var stalld

mot den plats dar sofforna mots i hornet, men det fanns inga andra blodspar i

forhallande till den aktuella vinkeln. Vande man daremot mattan 180 grader

hamnade den mot det ovriga moblemanget dar alla andra blodspar. hade patraffats.

Slutsatserna som de har drag it efter lagenhetssoken ar bl.a. foljande. Wilma

Andersson har skadats eller bade skadats och avlidit i vardagsrummet. Det gar

emellertid inte att saga om hon har avlidit inne i vardagsrummet eller inte. Vad

galler likhundens markering i sovrumssangen behover en dod kropp med

nodvandighet ha befunnit sig pa en viss plats minst 15-20 minuter for att likhunden

skall kunna karma av likmolekylerna och markera. Detta innebar att Wilma

Andersson antingen har skadats och darefter flyttat sig sjalv eller blivit flyttad till

sovrumssangen och dott dar samt legat dar i minst 15-20 minuter eller sa har hon

flyttats till sangen nar hon redan har varit avliden. Det gar dock inte att med

sakerhet saga huruvida Wilma Andersson faktiskt har dott i Iagenheten eller inte.

Antingen har Wilma Andersson dott i Iagenheten eller placerats dar som dod.

Johan Hoppner

Han arbetar som kriminaltekniker inom Polismyndigheten. Efter att den initiala

brottsplatsundersokningen hade genomforts i Tishko Ahmeds lagenhet pa

Goteborgsvagen 23 C i Uddevalla akte han, tillsammans med en kriminaltekniker­

kollega och en fotograf, till lagenheten for att gora en blodbildsanalys. De bestarnde

sig for att rikta in undersokningen pa fern olika platser eller delar av Iagenheten. De

fern platserna eller delarna utgjordes av tre i vardagsrummet och tva i hallen, varav

ett av stallena i hallen lag i anslutning till duschrummet. Den information som de

hade fatt fore den aktuella undersokningen var att det hade patraffats blod i
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lagenheten och att en tjej var forsvunnen. Vidare visste de att det fanns tecken pa att

lagenheten till viss del hade stadats.

Vad galler blodbilden pa fonstervaggen till vanster om balkongdorren kan foljande

sagas. Blodstanken dar har tre olika riktningar, varfor slutsatsen kan dras att de har

uppkommit genom tre olika "handelser", De gula och bla strecken, vilka markerar

blodavkasten i protokollet, harror fran typiska svingrorelser. Stanken, vilka de gula

pilarna markerar for, har uppkommit genom horisontellt blodavkast fran hoger till

vanster, De bla pilarna markerar for i vart fall ett blodavkast och kan ha kommit

fran en plats framfcir IatOljen i vardagsrummet. De roda prickarna markerar i stallet

for ett stoppavkast, vilket innebar att en kroppsdel eller foremal med blod pa har

avgett aktuell blodforekornst. Stoppavkastet harror fran ca 1-1.5 meter over golvet.

Vad galler IatOljen i vardagsrummet fanns kontaktspar pa den. Detta innebar att

nagon eller nagot med Wilma Anderssons blod pa har nuddat fatoljens ryggstod.

Markering nummer fyra, vilken markerar for blodforekomst i protokollet, utgors av

cirkulara sma till mellanstora blodstank. Detta tyder pa att en blodkalla med Wilma

Anderssons blod har utsatts for nagon sorts kraft, t.ex. slag- eller stotvald, ca 15 em

fran golvet. Vidare finns kontaktspar vid markering 1alb som vittnar om att en

blodig kroppsdel eller ett foremal med Wilma Anderssons blod pa har varit i

kontakt med :fatOljdynan.Den bla rektangeln markerar for en rinning som harror

fran nyss namnda kontaktspar. Det mest troliga ar att det har funnits en stor mangd

blod vid markeringen la/b som sedan har runnit ner till den plats som den bla

rektangeln markerar for. Vad galler den vavnadsbit som har patraffats pa tv-vaggen

har den, av nagon sorts kraft, slungats ivag snett fran vanster in mot tv-vaggen, Det

gar emellertid inte att saga om kraften har kommit upp- eller nedifran.

Bedomningen som de har gjort, mot bakgrund av blodfynden i vardagsrummet, ar

att Wilma Andsson har utsatts for upprepat trubbigt vald da hon, i lag- eller

golvnara position, har befunnit sig mellan :fatoljenoch tv:n. Det gar dock inte att



40

UDDEV ALL A TINGSRATT DOM
2020-07-27

B3280-19

rote) 23

utesluta att skarande vald har varit for handen. De inte har gjort nagon alders­

bestamning av de blodfynd som har gjorts och det gar inte att saga om blodsparen

har avsatts fore eller efter dcdens intraffande. Vidare gar det inte att dra nagon

slutsats kring ordningsfdljden av de handelser som har gett upphov till blodstanken.

Under sokarbetet observerade de aven ett kontaktspar vid vaggkontakten i hallen.

Aktuellt blod har, efter analys, visat sig harrora fran Wilma Andersson. Kontakt­

sparer harror fran Wilma Anderssons blodiga har eller annat fintradigt material med

Wilma Anderssons blod pa. Deras bedornning ar att hon har legat pa hallgolvet och

varit blodig i haret samt varit i kontakt med vaggkontakten i hallen. Motsvarande

slutsats har de dragit av det kontaktspar som har patraffats vid ornradet vid toalett­

dorren.

Olle Jakobsson

Han arbetar pa renhallningen i Uddevalla och har bl.a. hand om soptomningen pa

Goteborgsvagen i Uddevalla. Soprummet pa Goteborgsvagen 21-23 toms varje

mandag. Tomningen tar tre-fyra minuter att genomfora, Mandagen den 18

november 2019 tomde de soporna dar vid kl. 12.30. De tomde aven soporna dar vid

samma tid pa dagen den 25 november 2019.

Under mandagen den 25 november 2019 var han medveten om Wilma Anderssons

forsvinnande. Nar han och hans kollega skulle tornrna det andra sopkarlet vid

Goteborgsvagen 21-23 noterade de en hangande pase, Pa pasen stod Tishko

Ahmeds namn. Eftersom de visste att Tishko Ahmed satt haktad for inblandning i

Wilma Anderssons forsvinnande oppnade hans kollega pasen och drog ut lite vadd.

De sag da att det fanns blodstank pa innehallet och ringde till polisen och under­

rattade dem om deras fynd.
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Daniel Nagel

Han arbetar som polis och hundforare i Tyskland. Hunden Devel, som han genom­

sokte Tishko Ahmeds lagenhet tillsammans med, ar en tysk schaferhund som ar

utbildad inom person- och Iiksokning, Devel markerar endast fdr likdoft och inte

bloddoft. For att Devel skall kunna markera for en dod manniska kravs att den

avlidne har legat pa platsen mellan 10 och 30 minuter.

Den bakgrundsinformation som han fick innan han genomforde sokinsatsen med

Devel i Tishko Ahmeds lagenhet den 28 november 2019, var endast att blod hade

patraffats dar. Han hade ingen kannedorn om att en kroppsdel eller nagot annat

misstankt foremal hade patraffats i Iagenheten. Under sokinsatsen var garderobs­

dorrarna stangda. Devel markerade klart och overtygande for likdoft pa sangen i

sovrummet genom att skalla. Devel markerade dock inte for likdoft nagon

annanstans i lagenheten,

Om en avliden person t.ex. yore inpackad eller legat pa plast hade det forsvarat

hundens sokarbete, men han tror att Devel skulle ha kant av likdoften anda. Om ett

lik efter att ha legat sa lange som kravs fer att en likhund skall kunna fornimma dess

doft, dvs. mellan 10 och 30 minuter, flyttas till en annan plats tror han att det hade

behovt ligga dar under motsvarande tidsintervall for att hunden skall kunna kanna

av den. Han kan inte uttala sig kring huruvida hunden hade kunnat markera for

likdoft for det fall ett lik hade legat i duschrummet och det spolats vatten dar

samtidigt.

Ylva Langemar

Hon arbetar som forensiker pa Nationellt forensiskt centrum (NFC). Hon arbetar

med fingeravtrycksjamforelser, Med fingeravtryck avses, iNFC:s arbete, aven

avtryck fran handflator och fotsulor. Hon arbetar med att analysera foton av

fingeravtryck.
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Vad avser de tva fingeravtrycksspar pa det aluminiumfolie som NFC fick i uppdrag

att analysera men inte kunnat identifiera, kan foljande sagas. Den initiala

bedornningen var att dessa tva fingeravtryck var anvandbara for jamforelse.

Eftersom de inte sag nagot monster av den karaktar som brukar vara for handen vid

avtryck avsatta av fingertoppar drag de slutsatsen att de inte harrorde fran fingrar

utan fran handflator eller fotsulor. Mest troligt var att de var avsatta av handflator.

De bedomde att de tva avtrycken inneho ll sa mycket information att de hade kunnat

leda till identifiering. For att kunna utesluta en person kravs emellertid att man vet

att det aktuella ornradet i avtrycket har jamforts med motsvarande ornrade pa

jamforelsepersonen. Idet aktuella fallet hittade de inte motsvarande omrade pa

Tishko Ahmed som overensstamde med avtryckens ornrade, trots att de genomforde

tva daktningar av honom. Detta innebar dock inte att man kan dra slutsatsen att

avtrycken inte harror fran Tishko Ahmed. De skulIe dock kunna harrora fran nagon

annan an honom.

Weine Drotz

Han arbetar som forensiker pa NFC. Han har sarskild kunskap och erfarenhet inom

DNA- och blodbildsanalys. NFC ges ofta uppdrag fran aklagar- eller polisledda

utredningar. Det ar aklagare och polis som formulerar de hypoteser som de sedan

:far i uppdrag att arbeta utifran, Man :faren huvud- och en alternativhypotes. De

formulerar alltsa inte sina egna hypoteser pa NFC. De har ingen aning om hur

fynden som de analyserar, passar in i sjalva brottsutredningen. Det ar inte konstigt

att deras arbete styrs av utredningens fragestallningar. Resultaten av deras arbete

varderas sedan i forhallande till de givna hypotesema. Sonny Bjorks pastaende om

att de varderar sannolikheten for hypotesema stammer inte. De har namligen ingen

uppfattning ails huruvida hypoteserna stammer eller inte. Istallet ar det sa att

resultaten som de har tagit fram talar i en viss riktning. Pastaendet om att under­

sokningen kring de sakrade fotsparen i Tishko Ahmeds lagenhet inte har varit

objektivt genomford stammer inte heller. Sparen ar de forvantade om man hade gatt
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runt barfota i blodbesudlingar. Den uppstallda aiternativhypotesen omfattar aven

rnojligheten av att Tishko Ahmed gatt med blota fotter pa stadad golvyta.

Hans Konig

Han arbetar som polis och vidtog vissa inledande atgarder i utredningen kring

Wilma Anderssons forsvinnande. Han tog bl.a. upp anmalan om forsvinnandet.

Sondagen den 17 november 2019 ringde han Tishko Ahmed for att stalla fragor

kring Wilma Anderssons forsvinnande. Forhoret pagick i ungefar fyra-fem minuter.

Tishko Ahmed gay adekvata och lugna svar pa hans fragor under telefonsamtalet.

Han verkade inte pa nagot satt pressad eller stressad. Han sade att han och Wilma

Andersson hade gralat under foregaende torsdag, varefter hon hade packat en vaska

med sina saker och larnnat lagenheten. Han uppfattade det som att Tishko Ahmed

var ointresserad av vart Wilma Andersson hade tagit vagen. Tishko Ahmed hade

heller ingen ide kring vart hon kunde tankas ha tagit vagen.

Karolina Hansson

Hon arbetar som kurator pa ungdomsmottagningen i Stenungsund. Hon hade

kontakt och samtal med Wilma Andersson, bade via telefonsamtal och besok, Deras

kontakt inleddes nar Wilma Andersson gick i arskurs 8 och pagick [ram till oktober

2019. Hon tyckte att Wilma Andersson var en mogen och ansvarsfull tjej. Under

deras samtal upplevde hon det som att Wilma Andersson behovde stottning och

nagon att prata med, bl.a. med anledning av sin familjesituation. Wilma Andersson

kande inte riktigt att hon tick det stod som hon behovde fran sina foraldrar. Forutom

samtalen om hennes familj talade Wilma Andersson aven om sin relation med

Tishko Ahmed. Det forekom svartsjuka mellan henne och Tishko Ahmed. Hon

uppfattade det som att Wilma Andersson ofta skuldbelade sig sjalv for saker som

inte var hennes fel. Wilma Andersson har aldrig berattat om att hon har blivit utsatt

for fysiskt vald av Tishko Ahmed. Hon sag heller aldrig nagra skador pa Wilma

Andersson.
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Hanna Olofsson Bergqvist

Hon var en av Wilmas narrnaste vanner. De larde kanna varandra nar de gick i

samma skola i Stenungsund under arskurs 8. De umgicks mycket och hade regel­

bunden kontakt. De umgicks med varandra bade nar Wilma bodde med Tishko i

hans foraldrars bostad och aven nar de flyttat in i Tishkos Iagenhet. Hon uppfattade

Wilmas och Tishkos relation som en normal sadan, men med lite brak som alIa par

har. Wilma kande sig trygg med Tishko och trivdes i hans lagenhet. De var dock

bada valdigt svartsjuka av sig. De gjorde slut med varandra flera ganger, men blev

alltid tillsammans igen kort tid efterat, Vid ett tillfalle, nar Tishko hade gjort slut

med Wilma under varen 2019, fick Wilma bo hemma hos henne i en-tva rnanader,

Hon har aldrig sett nagot fysiskt vald mellan Wilma och Tishko. Vid ett tillfalle

ringde dock Wilma henne och berattade att Tishko hade gett henne en orfil. Enligt

Wilma hade hon da Iamnat bostaden, varefter Tishko hade fol]t efter henne och bett

om ursakt. Hon och Wilma brat kontakten med varandra i borjan av september

2019.

Saga Bergqvist Olofsson

Hon ar mor till Hanna Olofsson Bergqvist. Hon arbetar som socialsekreterare pa

ungdomsenheten i Kungalvs kommun. Hon kande Wilma genom Hanna. Hon har

aldrig traffat Tishko. Wilma tillbringade en del tid hemma hos dem, framforallt

under varen 2019 da Wilma bodde hemma hos dem ungefar 1,5 manader efter att

hon och Tishko hade gjort slut. Wilma sokte en hel del kontakt med henne. Hon

ville bl.a. ha rad kring hur hon skulle tanka och gora med sin framtid. Wilma hade

en ambition om att bli tillsammans med Tishko igen. Wilma berattade aldrig om

nagot fysiskt vald fran Tishkos sida gentemot henne, men hon berattade om verbala

konflikter dem emellan. Hon har heller aldrig sett nagra skador pa Wilma. Hanna

har dock berattat for henne att Wilma vid ett tillfalle sagt art hon hade blivit orfilad

av Tishko. Hon vet art Wilma och Tishko gjorde slut flera ganger, men att de alltid
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blev tillsammans igen i nara anslutning till gralen, Hon har aldrig varit orolig over

det faktum aUhennes dotter tillbringade tid hemma hos Wilma och Tishko.

Sonny Bjork

Han har arbetat som polis i 47 ar. Under 37 av de 47 aren arbetade han som

kriminaltekniker. Han har aven atagit sig uppdrag som partssakkunnig for olika

brottrnalsaktorer i ca 20 ar. Vad avser aktuellt mal fick han i uppdrag av forsvaret

att analysera vissa delar av forundersokningsmaterialet. Vad galler blodbilds­

analysen gar det inte att, med ledning av bluestarmetoden, dra nagra slutsatser kring

den rnangd blod som har patraffats i den aktuella lagenheten. Det gar inte heller att

aldersbestamma blodet. Vidare gar det inte att objektivt styrka att Wilmas dod har

orsakats av nagon annan person. Han anser aven att de fynd som har gjorts i lagen­

heten egentligen inte ger stod for den sammantagna bedornning som har gjorts i

protokollet.

En annan sak som han viII anrnarka pa ar att det endast har upprattats ett protokoll

for brottsplatsundersokningen i bostaden, vilket gor det svart att fastsla nar de olika

slutsatserna i protokollet har dragits.

Vad galler den rartsmedicinska obduktionen anser han att rattslakaren borde ha

forsokt beskriva vilken typ av verktyg som har anvants for att skilja Wilma

Anderssons huvud fran hennes kropp. Rattslakaren har inte heller forsokt att

tidsbestamrna skadorna pa Wilma Anderssons huvud, vilket borde ha gjorts.

Rattslakaren har alltsa inte kunnat faststalla dodsorsaken, dodssattet eller dods­

tidpunkten.

Vad galler fingeravtrycksanalysen viII han framfora foljande, Tva fingeravtryck,

vilka har bedornts vara anvandbara for jamforelse av NFC, har patraffats pa

aluminiumfoliet. Trots att det har genomforts tva daktningar av Tishko Ahmed har

man anda inte kunnat utesluta att de harror fran honom. Saledes bor man rimligtvis
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kunna dra slutsatsen att sannolikheten ar myeket storre for att avtryeken har avsatts

av en annan person an Tishko Ahmed. Vidare anser han inte art den slutsats som

NFC har dragit ar objektiv. I ovrigt anser han art det ar rnarkligt att flera spar, vilka

har patraffats i Tishko Ahmeds Iagenhet, aldrig har undersokts, Exempel pa detta ar

de 24 aterkallade DNA-sparen. Det ar aven anmarkningsvart art de 24 aterkallade

DNA-sparen inte ens har upptagits i protokollet. Vad galler fotavtryeken som har

patraffats i lagenheten viII han frarnfora att papillarlinjerna i fotavtryeken

visserligen harror fran Tishko Ahmed, men de ger inte besked kring nar eIIer hur de

har avsatts.

Han vill rikta kritik mot de hypoteser som har legat till grund fdr NFC:s analyser. I

detta fall har aklagaren formulerat bade huvud- oeh alternativhypoteserna, vilket

inte ar ett objektivt satt att resultatvardera pa. Pa sa satt kan man namligen forstarka

huvudhypotesen genom att stalla den mot en osannolik alternativhypotes. I stallet

borde forsvaret ha getts mojlighet art formulera alternativhypotesen.

Sammanfattningsvis kan den slutsatsen dras att det finns andra rnojliga handelse­

forlopp an de som atalet anger, t.ex. att en olyeka eIIer sjalvmord har varit fdr

handen.

Teknisk bevisning

I malet forekommer myeket omfattande teknisk bevisning i form av rattsmedicinska

undersokningar, brottsplatsundersokning jamte likhundssok, blodbildsanalys,

telefonanalyser m.m. Tingsratten redovisar nedan i vasentliga delar vad som

frarnkommit genom denna utredning.

Av den rattsmedicinska undersokningen frarngar att det ar Wilma Anderssons

huvud som har hittats i en vaska i den Iagenhet pa Goteborgsvagen 23 C i

Uddevalla dar saval hon som Tishko Ahmed bodde vid den aktuella tidpunkten.

Identifiering har skett via en rattsodontologisk undersokning, Rattsmedicinsk
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obduktion genornfordes den 29 november oeh den 2 december 2019. I utlatandet

konstateras att huvudet uppvisade skador i form av en blanad till hoger i pannan,

blanader till vanster i pannan oeh pa den vanstra delen av ansiktet, ytligt krossar oeh

blanad vid det vanstra ogat med brott pa den vanstra ogonhalans golv, hudskador i

pannan, hudskada pa det hogra ovre ogonlocket med skador i den hogra ogonhalan

oeh i den hogra ogonhalans tak samt hudskada genom halsen i niva med den femte

halsryggkotan med skarpkantade skador pa skoldbrosket. Det pavisades inte nagra

lakemedel eller illegala droger vid screening av huvudhar. Av utlatandet framgar,

vad galler skadornas uppkomstsatt, att utseendet av blanaderna, krossaret oeh

brottet i vanstra ogonhalans botten talar for att de orsakats av trubbigt vald sasorn

vid slag oeh att de uppkommit fore doden. Utseendet pa hudskadorna i pannan oeh

vid det hogra ogat talar for att de orsakats av skarpt vald oeh att de uppkommit efter

doden, Motsvarande galler for hudskadan pa halsen med avskiljning av huvudet

fran resten av kroppen. Pa grund av avsaknad av ovriga kroppsdelar oeh forruttnelse

har dodsorsaken inte kunnat faststallas utifran fynden vid undersokningen.

En rattsmedicinsk kroppsbesiktning genornfordes den 20 november 2019 av Tishko

Ahmed. Undersokningsfynden visade att han vid tillfallet hade hudavskrapningar pa

bada handerna oeh den hcgra underarmen, slernhinneskador pa underlappen oeh

stromforrniga missfargningar pa ryggen oeh buken. Fynden talar for att skadorna pa

handerna uppkomrnit genom trubbigt eller skarpt rispande vald mot huden, vilket

dock inte kunde bedornas narrnare, Detsamma gallde for ovriga skador som inte

heller kunde tidsbestarnmas.

En omfattande brottsplatsundersokning har foretagits i Iagenheten vid ett antal

tillfallen. Den paborjades den 19 november 2019 kI. 13.15, nagra timrnar efter det

att Tishko Ahmed greps, oeh fortgiek darefter under november oeh december 2019.

Undersokningen avslutades i februari 2020. Den 28 november 2019, da fyndet av

vaskan innehallande Wilma Anderssons huvud gjordes i lagenheten, skedde aven

likhundssok med assistans fran Tyskland oeh speeialutbildade hundar. Vid genom­

sokningen av lagenheten markerade en liksparhund tydligt pa dubbelsangen. De



48

UDDEVALLA TINGSRA TT nOM
2020-07-27

B 3280-19

rotel23

prover som tagits i samband med undersokningarna har analyserats av NFC. Av

brottsplatsundersokningen framgar sammanfattningsvis foljande.

Den aktuella lagenheten ar placerad pa det ovcrsta av fyra vaningsplan och ar 58

kvadratmeter stor, bestaende av tva rum och kok med toaldusch och en balkong. I

lagenheten fanns bl.a. klader och skor tillhorande Tishko Ahmed och Wilma

Andersson. I hallen hangde en handvaska som Wilma Andersson enligt uppgift

anvant frekvent under nartid. I ett skap i garderoben lag bl.a. hygienartiklar, en stor

rnangd smink och harvardsprodukter. I hallen stod vidare ett par herrskor av market

US POLO ASSN. Vid undersokning av skorna fanns, pa insidan i vanstra skon,

DNA-spar hanforliga till saval Wilma Andersson som Tishko Ahmed. I koket lag

packtejp som uppvisade spar av blod i tva besudlingar pa insidan av tejprullen.

Besudlingarna kom fran Wilma Andersson och Tishko Ahmed. I koket hittades

flera knivar. En av dem var besudlad med blod som visade sig vara Wilma

Anderssons. Vid skarven mellan knivbladet och skaftet iakttogs ett fragment som

bedomdes vara rnuskelvavnad harrorande fran Wilma Andersson.

Besudlingar, som indikerade for blod vid test, sakrades fran alla rum i Iagenheten,

For att kunna se blod som inte var synligt for blotta ogat anvandes BlueStar

Forensic. Samtliga rum undersoktes och det kunde da iakttas tydliga spar av blod i

alla rum. Efter analys konstaterades att blodet mestadels kom fran Wilma

Andersson. Pa vissa stallen fanns dock blod avert fran Tishko Ahmed. Vid

undersokningen sakrades vidare fotavtryck framfor tv-banken i vardagsrummet.

Avtrycken identifierades som tillhoriga Tishko Ahmed. NFC drog slutsatsen att

resultatet av utredningen av avtrycken starkt talar for att Tishko Ahmed trampat

barfota pa golvet framfor tv-bank/skap under tidsrymden fran nar golvet dar blev

fuktigt av blod eller blodblandad vatska till dess det torkat in (grad +3).

I en garderob i sovrummet lag en mindre kabinvaska. Kriminalteknikerna noterade

sarskilt i protokollet att vaskan legat dar sedan den forsta undersokningsdagen. Den

aktuella garderobsdorren var oppen da undersokningen paborjades och syns pa
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fotografier fran den inledande undersokningen. Vaskan hlgpa ett monstrat tyg och

en rodaktig vatska hade sipprat ut fran vaskan. Vaskan fordes den 28 november

2019 till Rattsrnedicinalverket i Goteborg, varefter Wilma Anderssons huvud

patraffades i den.

Ivaskan lag, forutom Wilma Anderssons huvud, aven en halsduk tillhorande Tishko

Ahmed. Halsduken ar likadan som den halsduk han bar den 14 november 2019 da

han var pa Netto i Uddevalla och handlade. Ivaskan patraffades aven, forst langt

senare i april 2020, Wilma Anderssons och Tishko Ahmeds pass samt en mobil­

telefon.

Wilma Anderssons huvud var forpackat i flera lagerlskikt av aluminiumfolie, varav

vissa var tejpade. Tishko Ahmeds fingeravtryck har sakrats fran flera av skikten.

Tva spar sakrades fran aluminiumet som bedorndes vara avsatta fran handflata.

Enligt NFC gar det inte att utesluta art avtrycken satts dit av Tishko Ahmed men

heller inte art de satts dit av nagon annan person.

Av den sammanfartande analysen av brottsplatsundersokningen frarngar foljande.

Wilma Andersson har antingen endast skadats eller har hon skadats och aven avlidit

i vardagsrummet. Pastaendet art hon skadats i vardagsrummet bygger pa det blod

som finns dar. Om hon aven avled i vardagsrummet gar inte att uttala sig om da det

inte finns nagon hundmarkering dar som pavisar det. En avliden kropp behover

ligga pa platsen ca 15-20 minuter for art hunden efterat skall karma doften av lik.

Har Wilma Andersson legat dar kortare tid blir det inte nagon hundmarkering.

Wilma Andersson har fran vardagsrummet tagit sig sjalv, eller tatt hjalp, till

sovrummet och dar legat pa sangen, pa sangoverkastet. Hon kan ha varit vid liv da

hon harnnade i sangen men har aven legat dar avliden eftersom en likhund markerat

for lik i sangen. Antingen blodde inte Wilma Andersson sa mycket da hon lag pa

sangen eller blodde hon men lag inlagd i nagot som sag upp delar av blodet

eftersom det inte fanns sa mycket blodbesudlingar synliga dar. Sangoverkastet har

inte tvattats efter det art Wilma Andersson legat dar da besudlingar finns kvar pa
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det. Bluestarundersokningen pavisar fluorescens i ornradet dar likhunden markerade

och dar finns aven blod fran Wilma Andersson. De till synes nya skadorna, med

rena snittytor, i plastmattan inne i duschutrymmet ger starkt stod for att de inte for

alIt for lange sedan orsakats av nagot skarande verktyg. Dessa skador, tillsammans

med den Bluestarfluorescens som via hallen syns inne pa toa/dusch, ger starkt stod

for att Wilma Andersson blott da hon varit inne i toa/duschutrymrnet: Avsaknaden

av fluorescens i/vid duschavloppet kan forklaras med den mangd vatten som kan ha

anvants dar for att spola/stada. Lagenheten har stadats, men det framkom under

pagaende undersokningar att mattan i vardagsrummet hade vridits 180 grader. Den

blodbesudlade delen av mattan, som vid undersokningstillfallet lag i soffhornet, har

tidigare legat vid ratoljen da det dar finns blod. Vid soffhornet finns i ovrigt inget

blod. Golven ar valstadade men mohler, vaggar och golvytor langs med vaggarna

uppvisar anda blodbesudlingar som vid analys pavisar att blodet kommer fran

Wilma Andersson. Pa nagra stallen ar det blandbilder dar bade Wilma Anderssons

och Tishko Ahmeds DNA finns.

En blodbildsanalysundersokning genornfordes den 26 november 2019. Under­

sokningen genornfordes av tva 'kriminaltekniker med s.k. forstarkt formaga och har

darefter granskats av ytterligare en kriminaltekniker med sadan formaga. Av analys

och slutsats frarngar i huvudsak foljande.

I vardagsrummet kan konstateras att blodstanken fran det avkastade blodet pa

fonstervaggen till vanster om altandorren tillsammans med NFC:s resultat ger starkt

stod fOratt ett blodigt foremal eller en kroppsdel med Wilma Anderssons blod har

svingats minst tre ganger mot fonstervaggen. Blodstankens form och placering pa

fatoljens nedre framkant/uppfallbara fotstod tillsammans med NFC:s resultat ger

starkt stod fdr att en kroppsdel eller foremal med Wilma Anderssons blod utsatts for

minst ett slag eller stot nar den befunnit sig framfor fatoljen, i en lag till golvnara

position. Rinningen ger stod for att fotstodet varit i nedfallt lage under forloppet

alternativt under en del av forloppet. Blodets placering pa fatoljens fotstod visar att

den separata fotpallen, kladd i monstrat tyg, inte haft aktuell position i forhallande
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till fatdljen nar blodet hamnat pa :fatOljensnedre framkant/uppfallbara fotstod, I

ornradet benamnt tv-vaggen iakttogs blodstank pa moblerna, tv:ns skarrn och pa

golvet. Form och placering pa stanken tillsammans med NFC:s resultat ger starkt

stod for att en kroppsdel eller foremal med Wilma Anderssons blod utsatts for minst

ett slag eller stot i ornradet framfor tv:n pa en hojd som inte oversteg tv:ns overkant.

Placeringen av de tva storre vavnadsblandade blodbesudlingarna pa det vanstra

vitrinskapets hogersida samt pa vaggen intill tillsammans med NFC:s resultat, ger

starkt stod for att en kroppsdel pa Wilma Andersson utsatts for kraft som separerat

vavnadsbitar, vilka har slungats ivag och traffat ytoma i ornradet snett till hager

framfor vaggen,

Vad galler fynden i hallen och pa toalettdorrens insida kan konstateras att blodet pa

dorrfoder och golvlist tillsammans med NFC:s resultat ger starkt stod for att en

harbekladd kroppsdel eller ett annat harliknande, fintradigt foremal med blod

harrorande fran Wilma Andersson varit i kontakt med dessa ytor. Blodet pa toalett­

dorrens insida ger starkt stod for att en harbekladd kroppsdel eller annat har­

liknande, fintradigt forernal med blod harrorande fran Wilma Andersson varit i

kontakt med dessa ytor. Pa toalettdorrens dorrpost farms blod som korrelerar det

avstrukna blodet, vilket ger stod for att toalettdorren inte varit stangd da blodet kom

i kontakt med den ytan.

Den sammantagna bedornningen enligt blodbildsanalysen ar att Wilma Andersson

blivit utsatt for upprepat, trubbigt vald da hon, i lag/golvnara position, befunnit sig i

vardagsrummet mellan fatoljen och tv:n. Vid denna plats har hon aven utsatts for

vald som inte narrnare kan preciseras, men har varit av en sadan karaktar, att det

separerat vavnadsbitar fran Wilma Anderssons kropp. Under nagon del av forloppet

har Wilma Andersson forflyttats, sa att hennes blodiga har kommit i kontakt med en

golvlist och nedre delen av dorrfodret i hallen till hager om oppningen in mot sov­

rummet samt toalettdorrens insida och dess dorrkarrn, I vilken ordningsfoljd ovan­

staende handelser skett har inte blodbildsanalysen kunnat pavisa. Avsaknad av
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blodbilder pa ytor oeh forernal utesluter inte att offret kan ha utsatts for vald eller

befunnit sig pa dessa platser under handelseforloppet.

Av den ovriga tekniska utredningen noterar tingsratten foljande.

Personal pa Uddevalla energi/renhallning uppmarksammade den 25 november 2019

en pase som de fattade misstankar om under tornning av hushallssopor i ett fri­

staende soprum pa baksidan av Goteborgsvagen 21-23. Soprummet toms varje

mandag oeh den senaste tomningen dessforinnan var den 18 november 2019.

Pasen som uppmarksarnrnades bar en adressetikett utstalld pa Tishko Ahmed. l ovre

delen av pasen kunde vid undersokningstillfallet iakttas vit stoppning med blod­

liknande besudling. Vid narrnare undersokning av sopbingarna aterfanns ytterligare

en pase med liknande innehall samt en pase innehallande tva rodlila kuddoverdrag

oeh ett vitt omgott. Pa kuddoverdragen kunde iakttas skador av eggvasst foremal

oeh slitningar samt blodbesudlingar.

Efter undersokning oeh analys konstaterades bl.a. foljande, Pa handtaget till den

roda plastpasen kunde inte pavisas blod men val DNA harstammande fran Wilma

Andersson. Pa det ena kuddvaret, som saknade stoppning, fanns omfattande

blodbesudlingar pa storre delen av bada sidor. Pa framsidan bedoms tyget till stor

del vara mattat med blod oeh over ungefar halva baksidan bedoms tyget till stor del

mattat med blod. Det iakttogs aven ytterligare blodbesudlingar sasorn koagelldelvis

intorkat blod oeh stank pa flera stallen samt rnanga vavnadsliknande fragment,

varav tva undersoktes narrnare. I det ena iakttogs bl.a. fett- oeh muskelvavnad. Pa

det andra fragmentet iakttogs muskelvavnad, Vid undersokning av prov fran

vavnadsfragmenten pavisades DNA fran Wilma Andersson. I en besudling

pavisades blod hanforligt till Wilma Andersson. Pa det andra kuddvaret hittades

besudlingar av blod hanforliga till saval Wilma Andersson som Tishko Ahmed.

Undersokningar visade ocksa att stoppningen som hittades i tva av pasarna kom

fran kuddvaren oeh att det utsatts for vata i nagot skede. Den sammantagna
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bedornningen ar att nagon gang mellan den 18 november oeh den 25 november

2019 slangdes minst tre pasar med blodbesudlat material i sopbingar for hushalls­

sopor i ett gemensamt soprum pa Goteborgsvagen 21-23. Materialet bar spar av

blod oeh vavnadsrester fran Wilma Andersson oeh blod fran Tishko Ahmed.

I samband med en platsundersokning av lagenheten den 15januari 2020 uppstod

misstanke om att det fanns ett stopp i sjalva toalettstolen alternativt i avloppsroret,

Materialet som ploekades ut ur roret bestod av syntetisk stoppning.

Av telefonlistor oeh bankkontoutdrag m.m. kan foljande tidslinje konstateras vad

galler Tishko Ahmeds oeh Wilma Anderssons forehavanden den 14 november 2019

oeh dagarna darefter. Tishko Ahmed arbetade den 14 november 2019 inom hem­

tjansten mellan kl. 07 oeh 14. Linda Andersson oeh Wilma Andersson pratade i

telefon pa eftermiddagen oeh samtalet avslutades kl. 17.03. Wilma Andersson

befann sig da i lagenheten. Tishko Ahmed lamnade lagenheten kl. 18.37 oeh

anvande sedan, kl. 18.47, Wilma Anderssons bankkort for ett mindre inkop. Tishko

Ahmed giek darefter till tagstationen oeh tog ett tag mot Goteborg. Han kopte en

biljett med Wilma Anderssons bankkort kl. 19.14. Han lamnade taget i Ljungskile,

dar han befann sig mellan kl. 19.22 oeh 20.53. Vid 22-tiden blev Tishko Ahmed

upploekad av en polispatrull da han befann sig gaende pa £6 mellan Ljungskile oeh

Uddevalla. Polisen skjutsade hem honom oeh slappte av honom i narheten av

bostaden, dit han atervande vid ea 22.30. Wilma Anderssons telefon stangdes av

manuellt den 15 november 2019. Den befann sig da fortfarande uppkopplad mot

den basstation som ar narrnast lagenheten. Tishko Ahmeds telefon befann sig pa

hemmabasstationen fran kvallen den 14 november 2019 till den 18 november 2019,

da han aterigen arbetade under dagen. Wilma Anderssons familj anmalde den 17

november 2019 att hon var forsvunnen. Tishko Ahmed arbetade den 19 november

2019 mellan kl. 07 oeh 09, varefter han giek hem oeh la sig. Han greps av polis kl.

10.00, varefter lagenheten lastes. Vid 13-tiden samma dag paborjades brottsplats­

undersokningen, varefter kriminalteknikerna bytte laskolv till lagenheten oeh

sparrade av densamma.
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Tingsrattens bedomning

Utgfmgspunkter

For att falla nagon till ansvar for brott kravs att domstolen genom den utredning

som har lagts fram finner det stallt utom rimligt tvivel att den tilltalade har gjort sig

skyldig till brottet. Det ar aklagaren som har bevisbordan for samtliga de

ornstandigheter som anges i garningsbeskrivningen och som maste foreligga for att

den tilltalade skall fallas till ansvar. Det racker inte att aklagarens garnings­

pastaende framstar som mer sannolikt an den tilltalades invandning om att han ar

oskyldig. Det ar inte heller mojligt att falla en tilltalad till ansvar endast darfdr att

ratten inte kan se nagon annan tankbar garningsman. Det kravs bevisning som

direkt binder den tilltalade till garningen eller stodjande bevisning som klargor de

vasentliga delarna av handelseforloppet och positivt knyter den tilltalade till brottet

(jfr. NJA 1991 s. 56 och NJA 1999 s. 480). Domstolens avgorande skall ske via en

bedornning av de enskilda bevisen och inte bygga pa ett helhetsintryck av

materialet.

Det ar den tilltalades uppgifter som skall laggas till grund for bedomningen om inte

aklagaren motbevisar dem eller de ar sa orimliga att de kan lamnas utan avseende. I

aktuellt mal har Tishko Ahmed inte lamnat nagra uppgifter avseende Wilma

Anderssons dod eller vad som darefter skett med hennes kropp. Det skall dock

framhallas att en tilltalad har ratt att inte uttala sig aIls. Endast i situationer som

uppenbarligen kraver en forklaring kan den tilltalades tystnad tillmatas betydelse

(jfr. NJA 2015 s. 702).

Aklagaren har gjort gallande att Tishko Ahmed den 14 november 2019 uppsatligen

berovat Wilma Andersson livet genom upprepat trubbigt vald, vald som varit av

sadan art att det separerat muskelvavnad fran hennes kropp ochleller annat vald som

inte narrnare kunnat preciseras. Aklagarcn har inte narrnare kunnat redogora for

sjalva handelseforloppet eller vad exakt som orsakat Wilma Anderssons dod.

Aklagaren har vidare gjort gallande att Tishko Ahmed darefter samma dag eller
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senast den 19 november 2019 avlagsnat huvudet fran Wilma Anderssons kropp

samt forpackat och forvarat det i en vaska i sin bostad. Aklagaren har aven gjort

gallande att Tishko Ahmed undanskaffat resten av kroppen pa okand plats.

Har Wilma Andersson dodats och styckats i den aktuella lagenheten?

Av det rattsmedicinska yttrandet framgar att Wilma Anderssons huvud utsatts for

upprepat trubbigt vald saval fore som efter dodens intraffande. Det har dock, med

hansyn till avsaknad av ovriga kroppsdelar, inte gatt att faststalla sjalva dods­

orsaken. Omstandigheten att valdet mot huvudet varit massivt saval fore som efter

hennes dod samt att det avskilts fran resten av kroppen talar dock med avsevard

styrka for att hon har dodats av nagon annan person och att det inte varit fraga om

en olyckshandelse,

Omstandigheten att Wilma Anderssons huvud hittats forpackat i en vaska ihennes

och Tishko Ahmeds gemensamma bostad talar med betydande styrka for att det ar

dar hon har bragts om livet. Av brottsplatsundersokningen jamte analyser fran NFC

samt av blodbildsanalys framgar att det patraffats blod fran Wilma Andersson i

samtliga rum i Iagenheten. Utredningen visar att Wilma Andersson skadats

allvarligt i vardagsrummet och att hon dar utsatts for upprepat trubbigt vald da hon

befunnit sig i en lag position. Det kan vidare, med hansyn till fynden av ett par bitar

av muskelvavnad fran Wilma Andersson pa vaggen och ett skap i vardagsrummet

dras slutsatsen att det varit fraga om ett massivt vald, om an ospecificerat. Av spar

fran bl.a. trosklar och badrumsdorr kan dras slutsatsen att Wilma Andersson har

forflyttats i lagenheten. Det har vidare, efter en markering av likhunden fran

Tyskland, konstaterats att Wilma Andersson legat avliden i sangen. Omstandigheten

att hon befunnit sig i sangen en period styrks vidare av att de kuddar som matchar

overkastet pa sangen aterfunnits slangda i ett soprum vid fastigheten och att det

kunnat konstateras att i vart fall en av dem varit "rnattad" med hennes blod. Det har

aven hittats rnuskelvavnad pa en av kuddarna.
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Det har ocksa, av brottsplatsundersokningen, framkommit att det inte hittats nagot

blod fran Wilma Andersson utanfor lagenheten bortsett fran de pasar som patraffats

i soprummet utanfor fastigheten. Till detta kommer att en stor mangd smink samt

Wilma Anderssons nyeklar oeh pass funnits kvar i lagenheten, Wilma Anderssons

telefon har vidare funnits uppkopplad mot narmaste basstation fram till den 15

november 2019 da den stangts av manuellt. Detta sammantaget ger enligt tings­

rattens mening sa starkt stod for att Wilma Andersson dodats i Iagenheten att detta

tar anses bevisat.

Nar det galler fragan om nar Wilma Andersson avlidit gor tingsratten foljande

bedomning, Av samtalslistor oeh forhor med Linda Andersson framgar att hon oeh

Wilma Andersson talades vid pa telefon den 14 november 2019 oeh att de avslutade

samtalet kl. 17.03. Samtalet avslutades enligt Linda Andersson just pa grund av att

Tishko Ahmed kom hem till Iagenheten. Ayen Tishko Ahmed har uppgett att han

den aktuella dagen kom hem till lagenheten nagon gang pa eftermiddagen da han

slutat sitt arbete. Det kan konstateras att Tishko Ahmed darefter lamnade Iagenheten

kl. 18.37 oeh inte aterkom forran ea kl. 22.30. Tishko Ahmed har forklarat att det

uppstod ett gral mellan honom oeh Wilma Andersson som avslutades med att

Wilma Andersson lamnade lagenheten. Omstandigheten att det varit ett hogljutt gral

vinner stod i vad vittnena Peter Jakobsson oeh Goran Svensson hort. Saval Peter

Jakobsson som Goran Svensson bor pa vaningen under den aktuella lagenheten. Det

skall sarskilt noteras att Goran Svenssons vardagsrum ar belaget direkt under

Tishko Ahmeds oeh Wilma Anderssons vardagsrum.

Peter Jakobsson har forklarat att han blev vackt av sina barn som sade att nagon

skriker, varefter han sjalv horde brak oeh skrik. Det var enligt Peter Jakobsson av

sadan intensitet att han overvagde att agera pa nagot satt. Han sag dock, nar han

tittade ut genom titthalet, att grannen Goran Svensson stod utanfor, varfor han valde

att inte agera vidare. Han har vidare sagt att det var fraga om tva roster, en mansrost

oeh en kvinnorost, samt att det hela avslutades med ett kvinnoskrik som plotsligt

tystnade oeh att det darefter var helt tyst. Goran Svensson har ocksa uppgett att det
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var tva roster oeh art det hela avslutades med ett gallt, "hjartskarande", kvinnoskrik.

Goran Svensson har vidare sagt art han horde flera dunsar ifran vardagsrummet

ovanfor honom. Vad galler tidpunkten for vittnenas iakttagelser kan konstateras art

det Iamnats olika uppgifter under forundersokningen oeh vid huvudforhandlingen.

Med hansyn till ovrig utredning ar annat uteslutet an att det varit fraga om samma

tillfalle oeh samma brak, Goran Svensson har sjalv sagt art han giek ut i trappan,

vilket observerades av Peter Jakobsson. Peter Jakobsson har forklarat art tidpunkten

for gralet var nagon gang mellan 17.00 oeh 19.00, vilket stammer val overens med

vad Tishko Ahmed sjalv sagt om tidpunkten for gralet oeh omstandigheten att han

lamnade lagenheten kl. 18.37.

Efter det att grannarna hort gralet mellan Wilma Andersson oeh Tishko Ahmed

finns det inte nagra 1ivsteeken efter Wilma Andersson. Hon har inte varit aktiv pa

nagra soeiala media oeh har inte heller svarat i sin telefon. Hennes telefon har inte

lamnat positioneringen for narrnaste basstation oeh har stangts av manuellt den 15

november 2019 pa samma position.

Saval Wilma Anderssons anhoriga som de vanner som horts i malet har forklarat att

Wilma Andersson aldrig skulle Iarnna Iagenheten utan sina nyeklar, sitt smink oeh

sin telefon. De har vidare pa liknande satt forklarat att Wilma Andersson alltid tag it

kontakt med nagon efter det art hon oeh Tishko Ahmed tidigare brut it upp. Wilma

Andersson har inte tagit kontakt med nagon efter kvallen den 14 november 2019.

Enligt tingsrattens bedornning ger utredningen ett tillrackligt stod for aklagarens

pastaende att tidpunkten for Wilma Anderssons dod ar den 14 november 2019. Det

ar alltsa bevisat art Wilma Andersson dodats i lagenheten pa Goteborgsvagen 23 C

den 14 november 2019. Av den aberopade utredningen framgar vidare att nagon

efter Wilma Anderssons dod har separerat huvudet fran kroppen oeh forpackat detta

i folie samt plaeerat det i en vaska i lagenhetens garderob. I lagenheten fanns vidare

en kniv som bar spar av vavnadsrester efter Wilma Andersson, vilket med viss

styrka talar for att den kan ha anvants for att avskilja huvudet. Mot bakgrund harav
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anser tingsratten art det ocksa ar bevisat art den efterfoljande hanteringen av

kroppen har agt rum i lagenheten.

Har Tishko Ahmed berovat Wilma Andersson livet och darefter styckat henne?

Tishko Ahmed har fornekat att han dodat Wilma Andersson och uppgett art han inte

vet nagot om vad som hant henne sedan hon lamnat lagenheten vid 18-tiden den 14

november 2019 efter det art de haft ett gral, Han har uppgett art han inte sett nagot

blod i lagenheten och art han inte kant till art Wilma Anderssons huvud legat i hans

vaska i en garderob i lagenheten. Som tingsratten angett ovan under utgangspunkter

for bedomningen kravs for en fallande dom mot Tishko Ahmed bade att han kan

bindas till brottet genom direkt bevisning eller knytas till garningen genom indirekt

bevisning som styrker de centrala delarna av handelseforloppet och att alternativa

garningsman kan uteslutas.

Det kan inledningsvis konstateras att det inte finns nagon direkt bevisning till

styrkande av att Tishko Ahmed orsakat Wilma Anderssons dod. Det skall da

aterigen sarskilt framhallas att det inte finns utrett exakt vad som varit dodsorsaken.

Aklagarens bevisning i detta avseende bestar av en rad indicier, dvs. indirekt

bevisning som bildar ett helhetsrnonster.

I rnalet har presenterats en lang rad vittnesmal som berort forhallandet mellan

Wilma Andersson och Tishko Ahmed. Det har fran aklagarens sida gjorts gallande

att det varit fraga om en mycket ojamlik relation dar Tishko Ahmed varit den

kontrollerande, valdsamrne och vuxne personen. Tingsratten kan konstatera att det

ar utrett att Wilma Andersson och Tishko Ahmed haft en stormig relation som till

viss del praglats av brak och svartsjuka fran bada sidor. Det ar vidare visat art

relationen har tagit slut vid ett antal tillfallen, men art det inte varit fraga om nagra

langre uppehall innan de aterigen blivit ett par. Annat ar, enligt tingsrattens

uppfattning, inte klargjort an att det varit fraga om ett ungt par som haft en till synes

"stokig relation" som praglats av starka kanslor. Det finns emellertid inte anledning
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att berora detta narrnare da det enligt tingsrattens uppfattning inte har nagon

sjalvstandig betydelse fOrbedomningen om vad som intraffat den 14 november

2019. Det gar att spekulera i motivbilder och liknande men - aterigen - fragan om

det ar Tishko Ahmed som berovat Wilma Andersson livet :farbedornas med hansyn

till vad som ar utrett angaende handelseforloppet och ovriga ornstandigheter vid

tidpunkten for garningen.

Av avgorande betydelse for fragan om Tishko Ahmed berovat Wilma Andersson

livet ar om han kan bindas till platsen for brottet vid tidpunkten for brottet. Som

tingsratten noterat ovan kan man genom den tekniska bevisningen i malet

konstatera att Wilma Andersson och Tishko Ahmed befann sig tillsammans i

lagenheten fran det att Tishko Ahmed kom hem fran arbetet pa eftermiddagen den

14 november 2019. Tishko Ahmed har, som namnts tidigare, sjalv tillstatt att det

uppstod ett stort gral dem emellan. Som namnts ovan har ocksa grannarna Peter

lakobsson och Goran Svensson bekraftat tidpunkten for gralet och att det avslutades

med ett kvinnoskrik. Tishko Ahmed har uppgett att gralet utmynnade i att Wilma

Andersson lamnade lagenheten. Detta ar en uppgift som han vidhallit saval vid de

besok han haft av Wilma Anderssons foraldrar under den aktuella helgen som

genom hela utredningen och vid huvudforhandlingen, Tishko Ahmed har dock

lamnat olika uppgifter om vad Wilma Andersson tagit med sig fran Iagenheten. Han

har initialt sagt att hon tog med sig nycklarna men da denna uppgift ifragasattes av

Linda Andersson vid besok i Iagenheten andrade han sig och forklarade att han tog

nycklarna fran henne innan hon gick. Wilma Anderssons nycklar har ocksa

patraffats hos Tishko Ahmed da han gripits av polis. Tishko Ahmed har vidare gjort

gallande att Wilma Andersson tagit med sig pass, smink, bankkort m.m. Aven dessa

uppgifter har vederlagts av utredningen, dar det kan konstateras att det var Tishko

Ahmed sjalv som anvande hennes bankkort pa kvallen den 14 november 2019 och

att hennes pass hittats tillsammans med Tishko Ahmeds pass i den vaska, i vilken

hennes huvud forvarats.

--------- --- - - -- -
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Tishko Ahmed har ocksa, under den inledande delen av utredningen, gjort gallande

att han overbuvudtaget inte lamnat lagenheten den 14 november 2019, en uppgift

som vederlagts i det att han bevisligen blivit upploekad av polis gaende pa E6 mot

Uddevalla vid 22-tiden pa kvallen. Han har till polisen da uppgett att han varit i

slagsrnal med andra personer i Uddevalla tidigare under kvallen, Inte heller den

uppgiften ar med sanningen overensstammande.

Sammantaget kan konstateras att den utredning som presenterats knyter Tishko

Ahmed till brottsplatsen vid den relevanta tiden.

Det finns vidare i malet ett antal ornstandigheter som ar myeket graverande for

Tishko Ahmed. Inledningsvis har tingsratten redan funnit visat att Wilma

Andersson har dodats i lagenheten, att hon darefter styekats oeh att huvudet funnits

kvar forpackat i en vaska. Av utredningen frarngar vidare att Tishko Ahmeds

fingeravtryek aterfunnits pa flera av de lager av aluminiumfolie som huvudet

forpackats i. DNA tillhorigt Tishko Ahmed oeh Wilma Andersson har patraffats pa

den tejp som ocksa anvants. Vid brottsplatsundersokningen har fotspar fran Tishko

Ahmed sakrats oeh det har sedan kunnat konstateras att de avsatts i Wilma

Anderssons blod. Det har liven patraffats blodspar i en av Tishko Ahmeds skor.

Dessa ornstandigheter talar med stor styrka for att Tishko Ahmed i vart fall styekat

Wilma Andersson.

Sammanfattningsvis finns det bevisning som styrker de eentrala delarna av

handelseforloppet oeh som binder Tishko Ahmed till platsen for saval dodandet av

Wilma Andersson som den efterfoljande styekningen. Aklagarens bevisning har en

sadan tyngd att det kravs en hallbar forklaring fran Tishko Ahmeds sida. Nagon

sadan har han overhuvudtaget inte presenterat, varfor det far anses motiverat att dra

negativa slutsatser for honom i skuldfragan, Som angetts ovan under utgangs­

punkter for bedornningen kravs emellertid for en fallande dom mot Tishko Ahmed

utover ovanstaende att det ocksa gar att utesluta rimliga altemativa hypoteser, alltsa

en altemativ garningsman.
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Nar det galler fragan om nagon annan person kan ha dodat Wilma Andersson har

det enligt tingsrattens bestarnda uppfattning betydelse huruvida DNA eller nagra

andra spar fran nagon annan an Tishko Ahmed har patraffats som skulle kunna visa

att nagon varit inne i lagenheten vid tidpunkten for garningen. Det kan konstateras

att det vid brottsplatsundersokningen inte har patraffats spar fran nagon okand

person. Det har visserligen funnits tva partiella handavtryek pa emballaget som

suttit runt Wilma Anderssons huvud som inte har kunnat matehas med nagon person

som undersokts. Av forhor med Ylva Langemar vid NFC framgar dock att sparen i

sig inte varit av god kvalitet oeh att det inte kunnat uteslutas att de avsatts av Tishko

Ahmed.

Det ar inte sannolikt att en okand person, utan att Iarnna spar efter sig, skulle ha

kunnat ta sig in i Iagenheten oeh doda Wilma Andersson. Till detta kommer att

utredningen visat att Tishko Ahmed varit i lagenheten den 14 november 2019 fram

till kl. 18.37 oeh att han darefter kommit tillbaka ea kl. 22.30. Att Wilma Andersson

skulle kommit tillbaka till lagenheten efter kl. 18.37 med en okand garningsrnan

som darefter dodat oeh styekat henne under de timmar Tishko Ahmed varit borta ar
fullstandigt orimligt. Den okande garningspersonen skulie da ocksa hunnit stada

lagenheten sa att Tishko Ahmed inte sett nagra spar overhuvudtaget. Det skall i

sammanhanget noteras att samtliga de tre nyeklar som finns till lagenheten ar

redovisade for. Tishko Ahmed har i vaga ordalag namnt att Wilma Andersson kan

ha gjort kopior, vilket han gett henne pengar fOratt gora, Det finns dock inte nagon

av hennes narstaende eller vaninnor som haft tillgang till en lagenhetsnyckel.

Tishko Ahmed har befunnit sig i lagenheten fran kvallen den 14 november 2019 till

dess han akte till sitt arbete pa morgonen den 18 november 2019. Utredningen visar

att han under arbetspasset den dagen varit pa hemmaadressen vid fern tillfallen, Nar

han greps vid 10-tiden den 19 november 2019 lastes lagenheten. Den kriminal­

tekniska undersokningen paborjades darefter kl. 13.10 samma dag, varvid Iaskolven

byttes oeh Iagenheten sparrades avoDet finns med hansyn till vad som nu namnts
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inte nagot mojligt tidsutrymme for nagon annan garningsman att doda och stycka

Wilma Andersson i lagenheten.

Det kan konstateras att det for en fallande dom i ett indiciemal kravs att det har

kunnat faststallas, forutom att ett brott har begatts, att den misstankte garnings­

mannen har befunnit sig pa eller atminstone nara brottsplatsen, att denne haft

mojlighet att utfora garningen och att annan garningsman kan uteslutas (jfr, Svea

hovratts dom den 16 februari 2009, mal B 8390-08, "Arbogamalet"). Tingsratten

har ovan konstaterat att Wilma Andersson dodats i den aktuella lagenheten pa

Goteborgsvagen 23 C vid den av aklagaren angivna tidpunkten samt att Tishko

Ahmed da befann sig pa eller i narheten av brottsplatsen. Tishko Ahmed har haft

rnojlighet att utfora garningen och utredningen i rnalet ar av sadan karaktar och

robusthet att det saknas nagon rimlig alternativ forklaring som skulle kunna utesluta

Tishko Ahmed som garningsman. Tishko Ahmed har inte heller lamnat nagon

rimlig forklaring till de ornstandigheter som binder honom till garningen.

Forutsattningarna for en fallande dom ar med hansyn hartill uppfyllda. Det ar alltsa
stallt utom rimligt tvivel att Tishko Ahmed berovat Wilma Andersson livet genom

upprepat trubbigt vald, vald som varit av sadan art att det separerat muskelvavnad

fran hennes kropp ochleller annat vald som inte narrnare kunnat preciseras. Tishko

Ahmed har vidare utfort styckning av Wilma Anderssons kropp genom att separera

huvudet fran kroppen och darefter forpackat och forvarat huvudet i lagenheten. Han

har slutligen undanskaffat ovriga delar av kroppen.

Nar det galler fragan om hur tingsratten skall bedorna ifragavarande gaming kan det

konstateras att det varit fraga om ett kraftigt vald som dock inte narrnare kunnat

preciseras. Det har inte varit fraga om ett helt kort handelseforlopp, Det gar dock

inte att faststalla att Tishko Ahmeds direkta avsikt har varit att doda Wilma

Andersson. Tingsratten anser emellertid att bevisningen som den redovisats ovan

visar att Tishko Ahmed i vart fall maste ha insett att hans handlande innebar en

faktisk risk for att Wilma Andersson skulle avlida. Tishko Ahmeds agerande visar

ocksa att han varit helt likgiltig infer att effekten skulle intrada, dvs. att Wilma
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Andersson skulIe do. Detta har inte fatt honom att avsta fran sitt handlande och han

har alltsa haft ett likgiltighetsuppsat till garningen. Ett uppsatligt dodande skall som

utgangspunkt bedornas som mord. Endast om det finns klart formildrande

ornstandigheter kan en sadan gaming bedornas som drap. Nagra sadana ornstandig­

heter foreligger inte i detta fall. Garningen skall darfor bedomas som mord.

Som tingsratten konstaterat har aklagaren styrkt saval den gaming som anges under

atalspunkten 1 som den som anges under punkten 2. Nar det galler fragan om

Tishko Ahmed ocksa skall dornas for brott mot griftefrid gor tingsratten foljande

bedomning.

Det finns ett visst utrymme for att lata en dom for mord ocksa omfatta en begransad

hantering av en kropp efter garningen. Att endast flytta pa en kropp efter garningen

for att fordroja upptackt anses exempelvis kunna vara konsumerat av mordet. Att

som Tishko Ahmed i detta fall, efter det att Wilma Andersson dodats, avskilja

huvudet fran kroppen, kan dock aldrig enligt tingsrattens mening konsumeras av

mordet. Det ar fraga om en efterfoljande gaming som utforts efter det att mordet

tidsmassigt ar avslutat och som inneburit att kroppen skadats och behandlats

skymfligt. Tishko Ahmed skall darfor ocksa dornas for brott mot griftefrid.

Pafdljd

Tishko Ahmed fcrekommer inte sedan tidigare i belastningsregistret.

Av den rattspsykiatriska undersokning som inhamtats i malet framgar att Tishko

Ahmed inte lider av en allvarlig psykisk storning och inte heller gjorde det vid

garningstillfallet,

Tishko Ahmed skall nu dornas for mord och brott mot griftefrid. Med hansyn till

brottens art och straffvarde ar annan pafoljd an fangelse utesluten.
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For mord ar straffskalan fangelse lagst 10 ar och hogst 18 ar eller, om ornstandig­

heterna ar forsvarande, pa livstid. Utgangspunkten ar att straffvardet ar fangelse 14

ar om det varken finns formildrande eller forsvarande ornstandigheter (jfr. NJA

2018 s. 975 och NJA 2013 s. 376). I forevarande fall anser tingsratten att det inte

finns nagra egentliga formildrande ornstandigheter men daremot ett antal for­

svarande ornstandigheter. Tishko Ahmed har utsatt den yngre och fysiskt under­

lagsna Wilma Andersson, som han hade ett forhallande med och levde tillsammans

med, for omfattande vald som agt rum aven da hon befunnit sig i en lag position

mot golvet. Handelsen har agt rum iden gemensamma bostaden. Det har varit fraga

om ett inte helt kortvarigt handelseforlopp och det maste ha varit forenat med en

stark dodsangest och ett betydande lidande for Wilma Andersson. Till detta kommer

att Tishko Ahmed efter doden utsatt Wilma Anderssons huvud for grovt vald och

dartill skymfligt behandlat kroppen genom att skilja i vart fall huvudet fran resten

av kroppen. Tishko Ahmed har darefter undanskaffat resten av kroppen som aldrig

aterfunnits. Det senare innebar ett fortsatt lidande for Wilma Anderssons anhoriga,

Med beaktande av dessa ornstandigheter anser tingsratten att Tishko Ahmed skall

domas till fangelse pa livstid.

Haktning

Det finns risk for att Tishko Ahmed undandrar sig verkstallighet av det utdomda

fangelsestraffet och det ar inte uppenbart att skal for haktning saknas. Han skall

darfor stanna kvar i hakte till dess att fangelsestraffet tar verkstallas mot honom.

Skadestand

Pa grund av utgangen iskuldfragan ar Tishko Ahmed skadestandsskyldig mot

Linda Andersson, Marcus Karlsson, Emelie Karlsson och dodsboet efter Wilma

Andersson. Yrkade belopp ar godtagna sasorn skaliga och skall darfor domas ut.
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Sarskilda yrkanden

Tishko Ahmed har inte haft nagon erinran mot de sarskilda yrkandena och de ar

lagligen grundade. Yrkandena skall darfor bifallas.

Ersattning till fdrsvarare och malsagandebitrade

Beatrice Ramsell har begart ersattning for utlagg med 12 500 kr jamte mervardes­

skatt avseende sakkunnigkostnad for Sonny Bjork. Omstandigheten att en

forsvarare anlitar sakkunnig och tar en kostnad harfdr utgor inte ett utlagg i 21 kap.

10 § rattegangsbalkens mening (iff. NJA 1980 s. 468). Beatrice Ramsell ar darfor

inte berattigad till ersattning av allmanna medel for denna kostnad. Den ersattning

som yrkats av Beatrice Rarnsell i ovrigt liksom den ersattning som yrkats av Peter

Olsson och Robert Mjosen ar skalig och skall faststallas,

Ovriga fragor

Tishko Ahmed doms for brott for vilket fangelse ar foreskrivet i straffskalan. Han

skall darfor forpliktas att utge lagstadgad avgift till brottsofferfonden.

Med beaktande av det Ianga frihetsstraff som dornts ut bor kostnaderna for

fdrsvararna och malsagandebitradet stanna pa staten.

HUR MAN OVERKLAGAR, se bilaga 1 (TR-OI)

Overklagande skall vara stallt till Hovratten for Vastra Sverige och ha kommit in till

tingsratten senast den 17 augusti 2020.

AVRAKNINGSUNDERLAG, se bilaga
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Avraknlngsunderlag

2020-07-27

Uddevalla

IMAlDr B 3280-19

Underlaget avser

Person-I samordningsnummer/fodelsetid Datum for dom/beslut
19970122-7994 2020-07-27

Efternamn Fornamn
Ahmed TISHKO Shabaz

Personen har under en sammanhangande tid av minst 24 timmar varit frihetsberovad" i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som provats i malet eller som pafoljden avser. Frihetsberovandet har
agt rum under nedan angivna tider.

*pa satt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoraknande av tid for frihetsberovande

Frihetsberovad Frihetsberdvandet havt/upphort/avbrutet
(Jiimnatomt fOr ett ttihetsberovende sam pagar)

I 2019-1 1-19

Samtidig verkstallighet av pafOljd i annat mal

D Kriminalvarden har underrattat domstolen om att personen har paborjat verkstallighet eller har
verkstallt pafoljd i annat mal under den tid som han eller hon varit berovad friheten (2-4 §§
forordning (2019:96) om tillgodoraknande av tid for frihetsberovande).

Tidigare frihetsberovanden av betydelse fdr avrakningen

D Domstolen har i avgorandet helt eller delvis undanrojt pafoljden i tidigare dom, beslut eller
strafforelaggande, oeh det finns uppgifter om frihetsberovanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avrakningsunderlag som har betydelse for avrakningen,

Observera: Niit domstolen ltimner domenlbeslutet eller domsbeviset till Kriminelvsrden ska tidigare
domarlbeslut med eventuella avriikningsunderlag och avriikningsunderlag enligt 12 a §
straffOrelaggandekungorelsen bifogas, om det finns uppgifter dar som har betydelse fOravriikningen (3 § 4
fOrordningen (1990:893) rrtittelse om dom i vissa brottmsl, m.m.).

~/
? /": '"~ ..

~Z--t--z--<
Underskrift Namnfortydligande

Postadress
Box 323
451 18 Uddevalla

Besdksadress
Zachaus grand 2

Telefon
0522-65 71 00
E-post: uddevalla.tingsratt@dom.se
www.uddevallatingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
mandag - fredag
08:00-16:00

-- - _. - - - --------
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AKLAGARMYNDIGHETEN
Aklagaromrade Vast
Aklagarkammaren i Uddevalla
Kammaraklaqare Jim Westerberg

Stamnlnqsansokan

Uddevalla tingsratt
B 3280-19

INKOM: 2020-05-13
MAlNR: B 3280-19
AKTBll: 122

UDDEVALlA TINGSRATT
rotel23

Hiiktat mal

Starnninqsansokan
Tilltalade
Tishko Shabaz Ahmed (19970122-7994)
Foretrads av advokat Beatrice Eddysson Ramsell, advokat Peter Olsson.
- Anhallen i franvaro 2019-11-19, Gripen 2019-11-19, Haktad 2019-11-22.

Ansvarsyrkanden m.m.

1 MORD
5000-KI449768-19

Tishko Ahmed hal'pa Goteborgsvagen 23 c, Uddevalla kommun, den 14
november 2019 uppsatligen berovat Wilma Andersson livet genom upprepat
trubbigt vald, vald sam varit av sadan art att det separerat muskelvavnad fran
hennes kropp ochleller annat vald som inte narrnare kan preciseras.

Ansvarsyrkande i andra hand

Grov misshandel och vallande till annans dod, grovt brott

Tishko Ahmed hari vart fall gjort sig skyldig till grov misshandel genom
ovan namnda gaming. Av valdet hal'Wilma Andersson utover de skador som
ovan angetts tillfogats krossar med brott pa vanstra ogonhalans botten,
blanader saviiltill hager som till vanster i pannan och blanader pa vanstra
delen av ansiktet. Brattet ar att bedoma som grovt da garningen varit livsfarlig
samt da Tishko Ahmed visat sarskild hansynsloshet och rahet genom att
utsatta Wilma Andersson for omfattande vald i den gemensamma bostaden.

Tishko Ahmed hal' vidare genom sitt agerande av oaktsamhet vallat Wilma
Anderssons dod, Gamingen ar med hansyn till samtliga omstandigheter att
bedorna som grov.

Lagrum: 3 kap 1 § brottsbalken alternativt 3 kap 6 § 1 st och 7 § brottsbalken

Postadress
Box674
45124 UDDEVALLA

Galuadress
Kungsgatan 10

Taleron
010~56271 50

E-posl
registrator.ak-uddevalla@aklagare.se

Talarax

010-562 71 51

------------- - - - - - -- --------



Stamningsansokan Sida 2(13)
Handling 484
Arende AM-157002-19
Handlaggare407A-26

Aklaqarornrade Vast
Aklagarkammaren i Uddevalla
Karnmaraklaqare Jim Westerberg 2020-05-13

Malsagande
Dodsbo efter Wilma Andersson
Oklart om ansprak finns

Linda Andersson
Aldagaren for ej talan
Foretrads av advokat Robert Mjosen.

Marcus Karlsson
Aklagaren for ej talan
Foretrads av advokat Robert Mjosen.

Sekretess Emelie Karlsson
Aklagaren for ej talan
Foretrads av advokat Robert Mjosen.

2 BROTT MOTGRIFTEFRID
5000-KI449768-19

Tishko Ahmed har i Uddevalla kommun, mellan den 14 november 2019 och
den 19november 2019, efter att han berovat Wilma Andersson livet enligt
atalspunkten 1, avlagsnat huvudet fran WilmaAnderssons kropp och darefter
forpackat samt forvarat det i en resvaska i sin bostad pa Goteborgsvagen 23 c,
Uddevalla kommun. Tishko Ahmed har vidare undanskaffat ovriga kroppen
pa en eller flera alltjamt okanda platser. Tishko har genom de ovan namnda
garningarna obehorigen flyttat, skadat och skymfat den avlidna kroppen efter
Wilma Andersson.

Lagrum: 16 kap 10 § brottsbalken

Malsagande
Dodsbo efter Wilma Andersson
Oklart om ansprak finns

Linda Andersson
Aklagaren for ej talan
Foretrads av advokat Robert Mjosen.

Marcus Karlsson
Aklagaren for ej talan
Foretrads av advokat RobertMjosen,

Sekretess Emelie Karlsson
Aklagaren for ej talan
Foretrads av advokat Robert Mjosen.
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7. Det yrkas att beslaget av resvaska innehallande tygdjur, klader, paslakan
samt tradbit med text Tishko m.m., beslagtaget hos Tishko Ahmed, ska
besta tills domen vinner Iaga kraft:
2019-5000-BG131429.1
2019-5000-BG131429.2
2019-5000-BG131429.3
2019-5000-BG131429.4
2019-5000-BG131429.5
2019-5000-BG131429.6
2019-5000-BG131429.7
2019-5000-BGI31429.8
2019-5000-BG131429.9
2019-5000-BG131429.10
2019-5000-BG131429.11
2019-5000-BG131429.12. Det beslagtagna ska darefter ateriamnas.

8. Det yrkas att beslaget av tva mobiler, beslagtaget hos Tishko Ahmed, ska
besta tills domen vinner laga kraft:
2019-5000-BG127075.1
2019-5000-BG127075.3. Det beslagtagna ska darefter aterlamnas.

9. Det yrkas att beslaget av overkast, strumpor och pincett, beslagtaget hos
Tishko Ahmed, ska besta tills domen vinner Iaga kraft:
2020-5000-BG16349.1
2020-5000-BG16349.2
2020-5000-BG16349.3. Det beslagtagna ska darefter aterlamnas.

10. Det yrkas att avsparrningen av Tishko Ahmeds bostad pa Goteborgsvagen
23 c Lag 1301 ska bests till dess att domen vinner laga kraft.
Avsparrningen ska darefter havas. Beslut om avsparrning, se
forundersckningsprotokoll s. 929.

3 Muntlig bevisning
1. Forhor med malsaganden Linda Andersson angaende omstandigheterna

vid Wilma Anderssons forsvinnande samt hennes iakttageIser i samband
med besok hos tilltalad och dennes bostad samt hennes kannedom om
Wilma Anderssons och tilltalades forhallande m.m. for att bevisa dels att
tilltalad val' franvarande och synes paverkad av nagot kort efter pastadd
gaming, dels att tilltalad uppgett for henne att Wilma Andersson lamnat
bostaden den 14 november 2019 efter ett brak, varvid hon tagit med sig
sminkm.m.
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2. Forhor med malsaganden Marcus Karlsson angaende omstandigheterna
vid Wilma Anderssons forsvinnande samt hans iakttagelser i samband
med besok hos tilltalad och dennes bostad samt hans kannedom om
Wilma Anderssons och tilltalades forhallande m.m. for att bevisa deIs att
tilltalad var franvarande och synes paverkad av nagot kort efter pastadd
gaming, dels att tilltalad uppgett for honom att Wilma Andersson lamnat
bostaden den 14november 2019 efter ett brak, varvid hon tagit med sig
smink m.m. och att alIt vasentligt tillhorande Wilma Andersson var kvar i
bostaden m.m.

3. Forhor med malsaganden Emelie Karlsson angaende omstandigheterna
vid Wilma Anderssons forsvinnande samt hennes iakttagelser i samband
med detta, hennes kontakt med tilltalad efter garningen samt hennes
kannedom om Wilma Anderssons och tilltalades forhallande bl.a. att
tilltalad kontrollerat och misshandlat Wilma Andersson under deras
relation etc. for att bevisa dels att tilltalad var franvarande och synes
paverkad av nagot kort efter pastadd gaming och dels att tilltalad
kontrollerat, misshandlat och tryckt ner Wilma Andersson under
forhiillandetm.m..

4. Forhor med den tilltalade Tishko Ahmed som fornekar brott.

5. Forhor med vittnet Daniel Olsson angaende omstandigheterna vid Wilma
Anderssons forsvinnande samt hans iakttagelser i samband med besok hos
tilltalad och dennes bostad samt hans kannedom om Wilma Anderssons
och tilltalades forhallande m.m. for att bevisa dels att tilltalad var
franvarande och verkade ljuga och undanhalla nagot for dem efter pastadd
gaming, dels att tilltalad uppgett for honom att Wilma Andersson lamnat
bostaden den 14november 2019 efter ett brak, varvid hon tagit med sig
sina grejer m.m.

6. Forhor med vittnet Ingvar Karlsson angaende omstandigheterna vid
Wilma Anderssons fbrsvinnande samt hans iakttagelser isamband med
besok hos tilltalad och dennes bostad samt hans kannedom omWilma
Anderssons och tilltalades forhallande m.m. for att bevisa dels att tilltalad
var seg och ointresserad och synes paverkad av nagot kort efter pastadd
gaming, dels att tilltalad uppgett for honom att Wilma Andersson Iamnat
bostaden den 14november 2019 efter ett brak, varvid hon tagitmed sig
sminkm.m.

7. Forhor med vittnet Alba Piazza angaende hennes iakttagelser vid
tilltalades bostad efter gamingen och hennes kannedom om forhallandet
mellan Wilma Andersson och tilltalad m.m. for att bevisa dels tilltalad
upptradde nervost i sin bostad efter garningen i samband med att
sokningar pagick utanfor m.m. och dels att forhallandet mellan tilltalad
och Wilma Andersson var brakigt den sista tiden, att tilltalad uppvisat ett
aggressivt beteende, varit kontrollerande mot Wilma Andersson och att
han hotat och misshandlat Wilma Andersson.
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8. Forhor med vittnet Ingrid Bergqvist angaende hennes kannedom om
forhallandet mellan Wilma Andersson och till talad m.m. for att bevisa
dels att tilltalad var kontrollerande mot Wilma Andersson oeh att han
misshandlat henne oeh dels att han varit pa samma satt mot tidigare
flickvanner m.m.

9. Forhor med vittnet Malin Bdrjesson Dahlstedt angaende hennes
kannedom om forhallandet mellan Wilma Andersson oeh tilltalad m.m.
for att bevisa att tilltalad haft ideer om Wilma Andersson sasom att hon
var satan oeh att hon samarbetade med demokraterna mot Trump etc. och
att tilltalad blivit personlighetsforandrad m.m. aU det var Wilma
Andersson som gjorde slut med tilltalad denna gang, att alia mojligheter
till kontakt med Wilma Andersson avbrutits fran torsdag kvall den 14
november 2019 (mobil, Snapehat och senare den 15 november aven
Instagram oeh Facebook) oeh att tiIltalad inte brytt sig om att Wilma
Andersson var forsvunnen.

10. Forhor med vittnet Malin Sandstrom angaende hennes kannedom om
tilltalad, hur tilltalad agerat i relationen till henne, tilltalades omfattande
bruk av cannabis och hans beteende/satt i olika sammanhang m.m. for att
bevisa att han i samband med diskussion/fraga om deras relation utovat
vald mot henne genom att han med vald tryckt sin hand/eller en kudde for
hennes ansikte, att han hat/hade ett omfattande missbruk av cannabis oeh
att han uttalat markliga oeh inte med verkligheten forankrade asikter
m.m ..

11. Forhor med vittnet Peshtiuan Baban (nodvandigt med tolk, sorani)
angaende hans kontakter med tilltalad kort efter garningen den 18
november 2019 oeh hur han betedde sig och vad han sa, hans tillstand
m.m. till styrkande av att till tal ad var franvarande, synes inte ha talat
sanning oeh inte ville prata om Wilma Anderssons fcrsvinnande m.m.

12. Forhor med vittnet Steve Bandhede angaende hans iakttagelser av
tilltalad den 18 november 2019 vid fastigheten dar tilltalads Iagenhet ar
belagen samt antalet nyeklar som gar till lagenheten m.m. for att bevisa
dels att tilltalad befunnit sig vid fastigheten vid flera tillfallen aktuell dag,
vilket ar ett avvikande beteende enligt vittnet, att det inte finns fler an 3
nycklar till lagenheten oeh att det enligt hans vetskap inte avlidit nagon
manniska i tilltalad Iagenhet for nu aktuellt arende m.m.

13. Forhor med vittnet Peter Jakobsson angaende hans iakttagelser av skrik
m.m. fran tilltalades lagenhet den 14 november 2019 for att bevisa att det
kommit hoga skrik fran en kvinna fran tilltalades lagenhet under flera
minuter varefter kvinnoskriken plotsligt tystnat, alIt till styrkande av
atalet.
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14. Forhor med vittnet Rita k sson angaende vad hennes son Peter
Jakobsson berattat for hen om brak/skrik fran tilltalades lagenhet for att
bevisa att skriken fran tillt a es lagenhet agde rum pa torsdagen den 14
november 2019 mellan kl. 18.0 -19.00.

15. Forhor med vittnet Goran Svensson angaende hans iakttagelser av skrik
fran tilltalades lagenhet den 14 november 2019 for att bevisa att en kvinna
skrikit hogt fran tilltalades lagenhet den 14 november 2019.

16. Forhor med vittnet Elin Louise Karlsson angaende hennes iakttagelser
fran tilltalades lagenhet m.m. for att bevisa att det fore Malad gaming vid
flera tillfallen forekommit brak i Iagenheten och horts en kvinnas skrik
och dunsar m.m ..

17. Forhor med vittnet Inger Marianne Tomic angaende tilltalades inkop av
tagbiljett m.m. den 14 november 2019 m.m. for att bevisa att tilltalad inte
hade nedsmutsade klader eller i ovrigt val' ovardad m.m ..

18. Forhor med vittnet Niklas Johansson polisinspektor, Polisregion Vast,
BF-IGV 4 LPO V Fyrbodal, angaende hans iakttagelser av tilltalad ca kl.
22.00 den 14 november 2019 pa E4 norr om Ljungskile for att bevisa att
tilltalad uppgett - vilket inte kan ha varit med sanningen
overensstammande - att han varit i brak i Uddevalla och i samband med
detta fallit omkull och smuts at ner sina klader samt att tilltalad upptratt
markligt m.m.

19. Forhor med vittnet Fredrik Lundgren angaende hur tilltalad agerat, hans
tillstand och vad han uttalat under sin tid i haktet for att bevisa att han
bl.a. yttrat att ord med inneborden att Wilma Andersson fortjanat det som
drabbat henne m.m.

20. Forhor med vittnet Johnzon Monica kriminaltekniker angaende den
brottsplatsundersokning som agt rum i tilltalades lagenhet pa
Goteborgsvagen 23 c i Uddevalla m.m. for att bevisa att de fynd som
gjorts i lagenheten talar for att grovt valdsbrott mot Wilma Andersson agt
rum dar m.m. Under forhoret kommer att anvandas en programvara dar
det ar mojligt att fran rattssalen virtuellt orientera sig pa brottsplatsen med
hjalp av bilder fran 360-graders kamera.

-- - -------
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21. Forhor med vittnet Johan Heppner kriminaltekniker, forstarkt formaga
pa blodbildsanalys, Forensiska sektionen Stockholm, angaende
blodbildsanalysen avseende brottsplatsen dvs. tilltalades bostad m.m. for
att bevisa att ett grovt valdsbrott hal' agt rum mot Wilma Andersson i
tilltalades lagenhet, att hon till foljd av detta orsakats blodning, att valdet
ratt till foljd att muskelvavnad lossnat fran Wilma Anderssons kropp oeh
att hon enligt spar dragits eller slapats efter golvet i lagenheten m.m.
Under forhoret kommer att anvandas en programvara dar det ar mojligt att
fran rattssalen virtuellt orientera sig pa brottsplatsen med hjalp av bilder
fran 360-graders kamera.

4 Ovrig bevisning
1. Tidslinje over handelser av relevans mellan den 13 - 19 november

(fonmdersokningsprotokoll s. 1-5) angaende tilltalad oeh Wilma
Anderssons forehavanden m.m., till styrkande av att inga livsteeken fran
Wilma Andersson forekornmit fran kl. 17.03 den 14 november 2019 oeh
att tilltalad anvant Wilma Anderssons bankkort vid kop i en kiosk oeh av
en tagbiljett kl. 18.47 respektive 19.00 oeh att han darefter pa kvallen tagit
taget till Ljungskile m.m.

2. Anmalan oeh handelserapport (fbrundersckningsprotokoll s. 6-9) for att
bevisa tidpunkten for anrnalan av fbrsvinnandet, vad tilltalade m.fl. angett
for polisoperatoren den 17 november 2019 m.m., allt till styrkande av art
den tilltalade uppgett art han oeh Wilma Andersson haft ert gral oeh att
hon lamnat lagenheten den 14 november 2019 oeh art hon tagit med sina
tillhorigheter m.m.

3. Uppspelning av samtal mellan larmoperatoren oeh tilltalad
(forundersokningsprotokoll s. 10 - 14 utskrift av samtalet), till styrkande
av att tilltalad uppgett att Wilma Andersson lamnat lagenheten efter ett
gral, varvid hon tagit med sig sin handvaska, smink oeh telefon m.m.
(Ljudfilen tas med av aklagaren och spelas upp fran medhavd dator).

4. Handelserapport over att tilltalad setts gaendes utefter E6 norr om
Ljungskile mellan ca kl. 21.30 - 22.00 oeh betett sig underligt m.m.
(forundersokningsprotokoll s. 18-20), till styrkande av att tilltalad betett
sig konstigt, varit lattkladd oeh gatt utefter E6 aktuell kvall,

5. Uppspelning av larmsamtal fran personer som ringt in till polisen
angaende en person som gar efter E6:an norrut samt samtal med
polispatrull oeh polisoperator (spelas upp av aklagare genom en medhavd
dator, se utskrifter i forundersckningsprotokoll s. 21-27), till styrkande av
att tilltalad betett sig konstigt och gatt efter vagkanten, vilket varit myeket
farligtlrisk for kollision etc.
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6. Promemoria fran polisen som hamtade in tilltalad den 19 november 2019
(fdrundersokningsprotokoll s. 30), till styrkande av att dorren till den
tilltalades lagenhet lastes och att nyekeln overlamnades till forensiker
samma dag.

7. Promemoria fran polisen om tag fran Uddevalla mot Ljungskile samt
tidtabell (forundersokningsprotokoll s. 37-40) till styrkande av att det
avgick flera tag mellan destinationerna aktuell natt och att det inte fanns
nagra storningar itagtrafiken

8. Kvitto fran kop med Wilma Anderssons bankkort pa Netto i Uddevalla
samt bild pa tilltalad fran samma tillfalle och bilder fran klader i beslag
samt analys av klader (forundersokningsprotokoll s. 41-54), till styrkande
av att tilltalad dels anvant Wilma Anderssons bankkort for kop den 14
november 2019 samt att han da hade klader (troja oehjeans) pa sig som
darefter inte hal' antraffats. Vidare till styrkande av att den tilltalade vid
tillfallet bar en halsduk som senare patraffats i resvaskan med huvudet
och skor som inneholl blod med saval den tilltalade som Wilma
Anderssons DNA.

9. Kvitto fran ett inkop pa Direkten/Eurokiosk kl. 18.47 den 14 november
2019 med Wilma Anderssons bankkort, (forundersokningsprotokoll s. 55)
till styrkande av att tilltalad efter gamingen gjort inkop med Wilma
Anderssons kort och att han darefter gjort sig av med bankkortet da det
inte aterfunnits.

10. Kontoutdrag kopplat till Wilma Anderssons bankkort
(forundersokningsprotokoll s. 110-113), till styrkande av att inkop gjorts
vid de tilWillen oeh de platser dar tilltalad (inte Wilma Andersson)
befunnit sig den 14 november 2019 m.m.

11. Platstjanster fran Google (tillika tilltalades mobiltelefonpositionering) den
14 november 2019 (forundersokningsprotokoll s. 140-150), till styrkande
av att tilltalad befunnit sig pa de platser dar inkop agt rum med Wilma
Anderssons bankkort samt att han lamnat Uddevalla den 14 november
2019 for att aka till Ljungskile for viss vistelse oeh att han darefter gatt
utefter E6 en bit innan polis kort hem honom m.m.

12. Platstjanster over positionering avseende den tilltalades mobiltelefon
mellan den 15-19 november 2019 (forundersokningsprotokoll s. 151-170)
for att bevisa att den tilltalades telefon kopplat upp mot hemmamasten
som ar belagen pa Parkgatan 7 i Uddevalla mellan den 15-17 november
2019 samt att den forflyttades forst den 18 november 2019.

13. Fordonslogg over den hemtjanstbil tilltalad anvant den 18 november 2019
(forundersokningsprotokoll s. 121-133) till styrkande av atttilltalad under
sitt arbetspass den 18 november 2019 varit pa sin hemadress med
hemtjanstfordonet under fern tillfallen,
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14. SMS-konversation mellan tilltalad oeh hemtjansten (arbetsgivaren)
angaende arbetspass m.m. (forundersckningsprotokoll s. 171-174) till
styrkande av att den tilltalade avbojt arbete den 15 november 2019 dvs.
dagen efter atalad gaming, men att han val' bokad pa ett arbetspass den 18
november 2019 kl. 07.00 - 15.30.

15. Promemoria over den tilltalades arbetstillfallen mellan den 12-19
november 2019 (f6rundersokningsprotokoll s. 94) till styrkande av att den
tilltalade arbetat den 14 oeh 18 november 2019.

16. Promemoria over overvakningsfilm/bilder samt bilder oeh filmsekvenser
fdin ett besok pa MeDonalds den 18 november 2019 samt beslag av
klader hos tilltalad (f6rundersokningsprotokoll s. 57-65), till styrkande av
att tilltalad den 18 november 2019 burit klader dar Wilma Anderssons
nyeklar patraffats i oeh dar Wilma Anderssons blod patraffats i den sko
den tilltalade bar m.m.

17. Analys over tele- oeh datatrafik, kartlaggning av geografiska rorelser
(sekretessbilaga s. 1-16), till styrkande av att efter kl. 17.03 den 14
november 2019 har all kontakt med Wilma Andersson avbrutits oeh inga
livsteeken finns efter denna tidpunkt oeh att tilltalad befunnit sig pa sin
hemadress vid fern tillfallen under sitt arbetspass den 18 november 2019
m.m.

18. Fotografier av Wilma Andersson med handvaska samt vaska som hangde
i hallen jamte forteckning over innehall av vaska
(forundersokningsprotokoll s. 66-75) till styrkande av att handvaskan i
hallen ar densamma som den Wilma Andersson bar pa fotografierna samt
att vaskan varit en av Wilma Andersson frekvent anvand sadan m.m.

19. Promemoria over nyeklar till tilltalads Iagenhet tillika brottsplats samt
bilder pa dessa (forundersokningsprotokoll s. 76-80), till styrkande av att
samtliga 3 nyeklar som gar till Iagenheten patraffats av polis oeh tagits i
beslag.

20. Fotografier via brevinkastet (forundersokningsprotokoll s. 532-534 ) till
utvisande av vilken inbliek man hal' i bostaden genom brevinkastet.

21. Promemoria oeh skriftlig dokumentation rorande sok med
kriminalsokhund oeh renodlad likhund i den tilltalades lagenhet, vinds­
oeh forradsutrymmen m.m. (forundersokningsprotokoll s. 100-109), till
styrkande av att likhund tydligt markerat pa liklukt itilltalad Iagenhet pa
dubbelsangen i sovrummet pa Goteborgsvagen 23 e i Uddevalla.

22. Uppspelning av film dar likhund markerar pa liklukt pa dubbelsangen i
sovrummet i tilltalades bostad (film, ea 18 minuter, medtas av aklagare
oeh spelas upp fran medhavd dator).
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23. SMS-konversation mellan tilltalad och Wilma Andersson (sekretessbilaga
s. 17-38) till styrkande av att tilltalad varit kontrollerande mot Wilma
Andersson, uppvisat svartsiuka samt vilka sexuella fantasier han gett
uttryck for m.m.

24. Fotografier (fOrundersokningsprotokolls. 363-387) for att bevisa att
huvudet val' val forpackat i en vaska som inneholl aven andra foremal
trojor, gosedjur, kalsonger, vantar, traningsbyxor, halsduk och en traskylt
med namn "TISHKO"m.m.

25. Rapport fran RMV avseende rattsmedicinsk obduktion av huvud
S 5"~ - '( b (forundersokningsprotokoll s. 179-188)och bilder fran RMV pa huvudet
. rti (sekretessbilaga s. 51-60), samt fotobilaga avseende uppackning av 'r~ tJ"i -~., I resvaska med huvud (sekretessbilaga s. 40-49), till styrkande av att
: Sdv-rtft6Sb\14y, skadorna pa huvudet blanaden, krossar och brott i vanstra ogonhalans
I • I"6"etr1'I'YJ botten talar for att de orsakats av upprepat trubbigt vald sasom vid slagtj v. I och att de uppkommit fore doden samt att hudskadorna i pannan och vid

l;1'\M h('" det hogra ogat talar for att de orsakats av skarpt vald och att de
uppkommit efter doden och att hudskadan pa halsen, med avskiljning av
huvudet fran kroppen talar for att den orsakats av skarpt vald och att den
uppkommit efter doden. Vidare till styrkande av att huvudet val' forpackat
och forvarat i en av den tilltalade tillhorig resvaska m.m.

26. Sakkunnigutlatande fran NFC delredovisning 2 avseende spar pa material
som huvudet val' inpackat med (forundersokningsprotokoll s. 393-400),
till styrkande av att tilltalades fingeravtryck finns pa ett stort antal stallen
pa forpackningsmaterial och tejp.

27. Sakkunnigutlatande fran NFC delredovisning 4
(forundersokningsprotokoll s. 401-408) till styrkande av att den tilltalades
fingeravtryck patraffats pa tejp och aluminiumfolie som huvudet val'
forpackat med. Vidare till styrkande av att tva fotavtryck fran den
tilltalades vansterfot sakrats pa vardagsrumsgolvet, vilket bedoms avsatta
i blod.

28. Fotosarnmanstallning fran NFC (forundersokningsprotokoll s. 415-421),
till styrkande av att tilltalades fingeravtryck och DNA sakrats pa ett stort
antal stallen pa det forpackningsmaterial som huvudet val' forpackat i.

29. Sakkunnigutlatande fran NFC delredovisning 10 samt promemoria
avseende aluminiumfolie (forundersokningsprotokoll s. 483-484) till
styrkande av att den aluminiumfolie som huvudet forpackats med hal'
samma bredd som aluminiumfolie pa mile i den tilltalades lagenhet.
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30. Sakkunnigutlatande fran NFC delredovisning 3
(forundersokningsprotokoll s. 422-451), till styrkande av att blod oeh
vavnad/DNA fran Wilma Andersson oeh tilltalad patraffats pa tyg oeh
kuddvar i pasar vilka patraffats i det soprum som tillhor tilltalades
bostadshus, att blodbesudlingar med DNA fran Wilma Andersson oeh
tiIltalad patraffats pa en rulle med paektejp av den typ som huvudet val'
paekat med oeh som patraffats i tilltalades lagenhet, att DNA fran tilltalad
patraffats pa klisterskiktet av tejp som huvudet val' paekat med, att
blodstank med WilmaAnderssons blod sakrats pa vaggar, pa golvet , pa
ett vitrinskap oeh pa en skinnfatolj i vardagsrummet samt pa toalettdorren
oeh insida dorrblad till toaletten, i ett skap i koket, i hallen i dorrfoder oeh
dorrkarm till sovrummet oeh pa sangoverkastet pa sangen i sovrummet i
tiIltalades lagenhet m.m. Vidare till styrkande av att en blandning av DNA
i blod (Wilma Andersson oeh tilltalad) patraffats pa vaggen oeh pa en
storre matta i vardagsrummet.

31. Rattsintyg oeh bilder pa skador (forundersokningsprotokoll s. 194-208)
for att bevisa att tilltalad den 19 november 2019 haft skador pa bada
handerna (hudavskrapningar), slemhinneskador pa underlappen oeh
strimformiga missfargningar pa ryggen oeh buken.

32. Protokoll over undersokning av soprum/sopbil samt avloppsstopp i
toalettstol (forundersokningsprotokoll s. 332-355), till styrkande av att
foremal/kuddvar/tyg/stoppning m.m. med blodspar kunna knytas till
tilltalad oeh atalad gaming patraffats i soporna den 25 november 2019
samt att stoppning synes ha spolats ner i toalettstol oeh fororsakat
avloppsstopp.

33. Skiss over Iagenheterna pa Goteborgsvagen 23
(forundersokningsprotokoll s. 488-489) till styrkande av att vittnena
Jakobsson oeh Svensson bor i anslutning till Iagenheten tillika
brottsplatsen.

34. Protokoll over beslag oeh undersokning av tilltalades klader
(forundersokningsprotokoll s. 359-362), till styrkande av att blodspar
funnits pa tilltalades skor.

35. Vardjournaler, halsodeklaration oeh promemoria avseende Wilma
Andersson (sekretessbilaga s. 63-81) till styrkande av att hon inte led av
nagon sjukdom som skulle kunna orsaka hennes dod vid aktuellt
garningstillfalle samt till styrkande av hennes langd oeh vikt m.m.
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36. Sakkunnigutlatande fhin NFC delredovisning 8
(fonmdersokningsprotokcll s. 452-477) till styrkande av att den troja den
tilltalade bar vid gripandet var blodig, att stoppning i soppasar patraffats i
soprum inneholl Wilma Anderssons blod oeh att den tilltalades vanster
sko av market Polo inneholl blod dar saval Wilma Anderssons som den
tilltalades DNA fanns. Vidare till styrkande av att en kniv som patdiffats
pa brottsplatsen haft spar av Wilma Anderssons DNA oeh att
muskelvavnad patraffats vid skarvenmellan knivens blad oeh skaft. Aven
till styrkande av att blod efter Wilma Andersson patraffats pa golvet i
vardagsrummet oeh i hallen samt pa handfatet inne pa badrummet.
Harutover till styrkande av att muskelvavnad efter Wilma Andersson
patraffats i vardagsrummet. Slutligen till styrkande av att blod patraffats i
vardagsrummet med bade Wilma Anderssons oeh den tilltalades DNA
forekommer.

37. Protokoll over brottsplatsundersokning (forundersokningsprotokoll s.
209-295), till styrkande av att Wilma Andersson skadats oeh eventuellt
avlidit i vardagsrummet i tilltalades bostad pa Goteborgsvagen 23 e i
Uddevalla, oeh att Wilma Anderssons avlidna kropp legat i sangen i
vardagsrummet. Vidare till styrkande av att det finns teeken pa att
huvudet avskiljts fran kroppen inne i dusehutrymmet m.m.

38. Protokoll over blodbildsanalys oeh faktablad (forundersokningsprotokoll
s. 298-324), till styrkande av Wilma Andersson blivit utsatt for upprepat
trubbigt vald nar hon befann sig i en lag/golvnara position i
vardagsrummet oeh att hon aven utsatts for det vald som inte narmare kan
preeiseras, men som har varit av sadan karaktar att det separerat
muskelvavnad fran Wilma Anderssons kropp.

39. Beslagsprotokoll (forundersdkningsprotokoll s. 944-946, 955-956, 957-
959,966,939-940,949-951,936-937 oeh 968).

Handlaggning
Forslag till huvudforhandlingsplan bifogas.

Hanvisning till handlingar onskas avseende punktema 21, 23, 25-32, oeh 35-
38 under rubriken "Ovrig bevisning". Aklagaren kommer att, i samband med
sakframstallningen, i vasentliga och adekvata delar att forebringa de
hiinvisadehandlingarna.
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Aberopande av ny bevisning imal
B 3280-19

Muntlig bevisning

1. Vittnesforhor med den tyska hundforaren Daniel Nagel, angaende det
likhundsok som agde rum den 28 november 2019 itilltalades Iagenhet
m.m., (ett protokoll for detta likhundsok finns i forundersoknings­
protokollet) till styrkande av att likhunden gay en tydlig oeh klar
markering i sangen oeh att den omstandigheten att en kroppsdel vid
soktillfallet fanns, val paketerad, en resvaska i en garderob inte
paverkat likhundens markering i sangen m.m. Jag har ingen erinran mot
att hundforaren hers via telefon eller via videolank etc. om detta ar
rattsligt mojligt. Forhoret kraver tysk tolk oeh beraknas paga ca 1 tim.

2. Vittnesforhor med OIle Jakobsson (kan aga rum per telefon), angaende
de tidpunkter nar de sopkarl toms som tillhor tilltalades adress samt
omstandigheterna nar de patraffade sopor med den tilltalades namn oeh
blod pa m.m., till styrkande av att tomning av sopor ager rum pa
mandagar kl. 12.30, vilket skedde bade den 18 oeh den 25 november
2019 m.m. Forhoret beraknas paga ea 20 min.

Ovrig bevisning

1. Komplettering av delredovisning 4 fran NFC, till styrkande av att
tilltalade Tishko satt sin hogerfot i blod i vardagsrummet
(tillaggsprotokoll sid 1-3).

2. Sakkunnigutlatande fran NFC betraffande de tre fotavtryek fran tilltalad
som sakrats i vardagsrummet i tilltalades bostad, till styrkande av att
dessa tre fotavtryek avsatts i blod (tillaggsprotokoll sid. 4-13).

3. Kart med gangavstand fran tilltalads bostad till butik netto oeh
Direkten/Eurokiosk samt mellan den senare butiken oeh
jarnvagsstationen, till styrkande av att det ror sig om kortare avstand
oeh darrned kort tid att forflytta sig mellan angivna platser oeh stammer
val overens tidsmassigt med kop oeh resa med tag som tilltalade gjort
(tillaggsprotokoll sid. 15-17).

4. Handling fran tilltalades arbetsgivare avseende den tid tilltalad arbetade
den 19 november innan han avbrot sin arbetsdag (tillaggsprotokoll sid.
18-19).

Postadress
Box 674
451 24 UDDEVALLA

Gatuadress
Kungsgatan 10

Talefon
010-56271 50

E-post
registrator.ak-uddevalla@aklagare_se

Telefax
010-56271 51

Webbadress
www_aklagare_se
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5. Komplettering av data oeh teletrafik, till styrkande av vilka s.k. hemma­
master tilltalad respektive Wilma hade samt att Wilmas mobil fran det
sista samtalet hon hade (kl. 17.03 den 14 november 2019) tills den
stangdes av manuellt (kl. 13.55 den 15 november 2019) befunnit sig
under hemrna-masten (tillaggsprotokoll sid. 22-25).

6. Promemoria avseende likhundssokningar, till styrkande av att likhundar
markerat pa vinden samt i den trappuppgang dar tilltalads bostad a1'
belagen (tillaggsprotokoll sid. 33-35).

7. Promemoria oeh handskriven lapp upprattad av tilltalad i haktet, till
styrkande av att tilltalad benamner Wilmas dod som ett mord oeh han
forknippar detta (mord) med sin egen person (tillaggsprotokoll sid. 35,
38-39.

8. Joumalanteekningar avseende tilltalad fran tiden i hakte, till styrkande
av att tilltalad intagit handkram oeh parfym oeh att han, efter att
uttryekt att det skulle vara ett suicidforsok, skamtat bort detta oeh att
han inte ar intresserad av psykiatrikontakter (tillaggsprotokoll sid. 41-
42)

9. 'Ijansteanteckning och promemoria, forundersokningsprotokollet sid
31-32, till styrkande av att endast polisen haft tillgang till tilltalades
bostad fran det tilltalad greps oeh alltjarnt,

10. Ytterligare tva-tre filmer med Ii undsok ommer att forevisas (avser
sok i tilltalades vindsforrad, i gan n u nfor vindsforradet samt i
trappuppgang) till styrkande av att . ukt funnits dar pa namnda platser
oeh att detta i sin tur styrker att kro n efter Wilma forvarats pa
vinden oeh transporterats fran bos den ia trappuppgangen ut m.m. ea
30 min hOI'uppspelningarna ta i a sprak.

Avslutningsvis vill jag namna att aklagarsidan, med anledning av att inga
bevisuppgifter inkommit fran forsvaret nu kl. 12.40 denna fredag, utgar fran att
endast personer som a1'horda i under forundersckningen kommer att aberopas
for det fall vittnen kommer aberopas. Om vittnen aberopas av forsvaret som
inte ar horda, avser jag komplettera forundersokningen med forhor med dessa
personer oeh beroende pa vad som framkommer i forhoren kan ytterligare
forundersokningsatgarder yare erforderliga oeh kan darmed medfora
forandringar iforhandlingsplanen.

Jim Westerberg
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Fortydligande, spar pa skikt aluminium

Mot bakgrund av de fragor som stalldes av tingsratten betraffande spar/avtryck
pa skikt av aluminium pa sidan 416 i forundersokningen som inte kunnat
identifieras att tillhora tilltalad sa har en promemoria upprattats av utredande
polis Claes Brovall (se tillaggsprotokoll som nu inges).

Av promemorian framgar bl.a. de sidor i forundersokningsprotokollet dar NFC
redogor for aktuella spar. Aklagarsidan avser att kort redogora for innehallet i
dessa sidor vid en kort kompletterande sakframstallning pa fredag den 5juni,
vilken kommer att ta ea 5 minuter i ansprak.

Sammanfattningsvis ar det fraga om tva spar som sannolikt kommer fran
handflata/or. Sparen som sakrats pa aluminiumet hal' inte varit i basta skiek.
Tilltalad har daktats tva ganger for att fa tydliga avtryek fran hans handflator
att jamfora med. Ingen identifiering har kunnat goras oeh det beror pa
svarigheten fa passande avtryek att jamfora med. Enligt NFC gar det inte
utesluta att tilltalad satt dit avtryeken.

For att fa en klargorande redogorelse hur analys ochjamforelser gar till i
allmanhet oeh avseende aktuella spar i synnerhet samt for att undanroja
tveksamheter i hur NFC analysresultat ska tolkas hur aberopas telefonforhor
med ansvarig forensiker pa NFC VIva Langemar, tel. _. Hon ar
antraffbar per tel. den 12 oeh den 15juni. Min bedornning ar att vittnesforhoret
tar ea 15-20min i ansprak.

Jim Westerberg

Postadress
Box 674
451 24 UDDEVALLA

Gatuadress
Kungsgatan 10

Telelan
010-56271 50

E-past
registrator_ak-uddevalla@aklagare_se

Telelax
010-56271 51

Webbadress
www_aklagare_se
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Aberopande av ny bevisning imal B 1065-19

Vittnesforhor medMartin Lindbe angaende sina forehavanden den 14
november 2019 och sina i ktta Iserpa Goteborgsvagen 23 c i Uddevalla
denna dag, till styrkande a than inte var hemma i sin bostad forran efter
19.00och att det inte fore mit nagot horbart braklgral fran tilltalades
Iagenhetefter det att han om em m.m. Vittnet ar vidtalat och kan installa sig
under fredagen den 12ju i. For "ret som endast ror ett fatal fragestallningar
beraknas ta ca 15min i ansprak,

Vittnesforhor med Weine Drotz, NFC, angaende forfarandet vid NFC rorande
analyser av spar m.m. samt hur NFC staller upp hypoteser vid sina analyser etc.
i allmanhet samt redovisningar som Iamnats i arendet - i synnerhet analysen av
fotspar i blod, alIt till styrkande av art NFC redovisningar, redovisade resultat
och analyser i arendet har varit korrekt och objektivt utforda och fullt ut i
enlighet med gallande forfarande och rutiner m.m. Forhoret, som beraknas ta
ca 45 minuter i ansprak, kan aga rum per telefon tel. 010 - 5628126. Vittnet ar
vidtalat och kan horas under fredagen den 12juni och mandagen den 15juni.

Jim Westerberg

Postadress
Box 674
451 24 UDDEVALLA

Gatuadress
Kungsgatan 10

Telefon
010-562 71 50

E-post
registrator.ak-uddevalla@aklagare.se

Telefax
010-562 71 51

Webbadress
www.aklagare.se



;}S'OpaJ~U'i!lUJ!Jll"foApe'MMM

L.6SH~ l"palUlua!l)!

<:-(6 9<:tt oJ!ilsnld

19t'8-t9l.S OJtil'lul!g

189K61.9Sli JuilJO

os sr (Il.-(£O "'1"1"1.

()t ttU IZ:SO uOJ'-'t"l.

ilJoqsJaUl!A se l:9V

S1 u;}'1Jl!dJaUl!A

litoqSJaUlrA

III1)f5-,jJ9.J pUWllX'!)

OS sr ((l.-1£0 "'J"'''l.
OS to O£t-££O uOI'-'I"1.

S\11og £( lOS

lit xog

$'.09

00 zze-eoeo xeJ"la1.

006 OOHO£O uOJ"t"l.

ulIuaHK£l.t

S uaSl!ApUeJIS "JJON

IOn..rO

OS sc I (l-IEO XI!J"I".l

OS st uz-ieo uOPI"1.

SJoq"lQ!) 91 lit
E u\!lllllsJo)j

litoqalO!)

·.m}[S8lI!1IIm~qSS~pU!l 6 I0,
l~WMOU V I uep UVJJ U~8BI~lUJP§ 9 18HU~ioddojaq VdmUVJalUlif l}[ 000 09 paw PUVls~pB}[s

~8ln ~uu;:)q1m ue p~lUlJVo}[tJs!l Bl}[ndJQJB){Su~nJPs8u!l UBm){JAuoss{m)I ~!Iaw3

'J~}[S8u!urm~q ssop IHl 610,
requroxou vI uop UVJJ ua8ulalUVl § 9 ~!Iu~ ioddojaq VdmUVJ~lUlif l}[ 000 09 pour PUVls~pB){S

~illn urouoq U!lUBpeurqv o}[tJS!l.m){HdJQJB){Su~uJPs8u!1 UBJqlA uosslm)I sn:>mw

'.m}[S8u!UIm;:)qssop II!1610,
l~W~AOU v I nap UVJJ U~5BldlUVl§ 9 ~Hua ioddojaq VdB1UVl~lUlif J){ 000 09 paw PUl}lS~PB){S

a81n auuaq lIlt UBpalUlJV O){qS!l.m){!ldJQJB}[SuaUl}lsiluHnBm){lAuossrepuv upun

aptrnfIQJBIlR1SWBlJ5Bf.IiJ 'uosslapuv
BWl!!t\ lalJa laoqspgp JQJ pnqwo lWBS~pUBM{l~lJaop lPJ ap"Hll!q~ptrn51}SIVWAe dB}[Sua8aI

p3WqV 0JlqsU 'r D3.181hrPlY

£lI3,o.l '61-08l£ a: olD I'W

SL ~ :1191>1\1
6~-OSn: 9 :"I:lN1,{W

SZ-SO-OlOZ :WO>lNI

BlIBAapPO81 I S"V
£Z£ xos:

UJPs8u!1BI{BA~PPO
£z ld~OJ

1l,("I:lS9Nll \l11Vi\3aan



2

Dodsboet efter Wilma Andersson yrkar att tingsratten ska forplikta Tishko Ahmed att till

dodsboet utge skadestand med 47 664 kr jamte ranta pa beloppet enligt 6 § rantelagen fran

den 14 november 2019 till dess betalning sker.

Malsagandenas yrkanden avser ersattning for psykiskt lidande ianledning av att Tishko

Ahmed har berovat Wilma Andersson livet. Dodsboets yrkande avser begravningskostnad.

GRUND

Malsagandena, som M foraldrar respektive syster till Wilma Andersson, har start henne

sarskilt nara och Md~r berattigade till skadestand for personskada iform av psykiskt

lidande i enlighet med skadestandslagens regler.

Dodsboet efter Wilma Andersson har. till tOljd av den brottsliga garningen, drabbats av

kostnad for begravning. Yrkat belopp motsvarar erhallen prisuppgift.

BEVISNING

Malsagandena, som bitrader atalet, aberoper samma bevisning som aklagaren till styrkande av

sina ansprak. Darutover aberopas bilagd prisuppgift till styrkande av begravningskostnaden.

CZl~maj 2020

RObeI1MjiP

Advokatfirman Credo AD
GOteborg

Korsgatan 3

41116 GOtt!borg

T..lefon 031·711 35 50

Telefax 031·711 38 50

Orust

Norm Strandvligen 5
47334 Henan

Telefon 0304-400 900

Telefax 0304-322 00

Boris

Box 411

50113 Boras

Telefon 033-430 04 50

Telefax 031·711 38 50

GodkJnd for F-skart

www.advokatfirmancredo.se

Viinersborg

Vanerparken 15 Orgnr 556795-8581

Bankglro5784-8467

Plusgiro 44 26 91·2

Klientmedel 5794-4597

46235 Viinersborg

Tel efon 0521 72 44 40

Telefax 031·711 38 50



ADVOKATBYRAN
RAMSELLAB

Till

Uddevalla tingsratt

UDDEVALLATINGSRATI
rotel23 1(3)
INKOM; 2020-05-22
MALNR; B 3280-19
AKTBIL; 172

Mat B 3280-19

Aklagarkammaren i Uddevalla.l. Tishko Ahmed

I egenskap av offentlig forsvarare i ovan angivet mal kan foljande framforas,

Vid den kommande huvudforhandlingen aberopas foljande bevisning.

Skriftlig bevisning

Handlingar fran Lysekils kommun. (Sekretessbilaga sid 82-~ oeh 88-90)

W
Journalanteckning (Sekretessbilaga sid~, 66 oeh ~)

Telefonlista Tishko Ahmed utvisande de kontakter som forekommit under de dagar som

omfattas av aklagarens garningsbeskrivning. Listan kommer enligt uppgift omfattas av ett

tillaggsprotokoll som inom kort kommer att inges av aklagaren.

Datasokning Tishko Ahmed utvisande den aktivitet som fdrekommit under de dagar som

omfattas av aklagarens garningsbeskrivning. Aklagaren har bedomt att handlingen saknar

betydelse oeh beslutat att inte komplettera forundersokningen med handlingen. Samtidigt har

Org nr: 556977-9167
Innehavare
Beatrice Ramsell
Ledamot av Sveriges Advokatsamfund
E-post:
beatrice@advokatrarnsell.se

Postadress
Habals Starn 320
66891 ED

Mottagningskontor
Harnngatan 9B
SMOGEN

Tel. Bankgiro:
0534-26022 410-5110
Mobil Klientmedel:
0723-26 26 50
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jag alagts tystnadsplikt i forhallande till materialet och anser mig darfor forhindrad art inge

detsamma.

Muntlig bevisning (uppskartad tidsatgang for respektive forhor anges inom parentes)

Vittnesforhor med Karolina Hansson (se sekretessbilaga sid 91 ff) som ska horas om sina

kontakter med malsaganden, vad malsaganden uppgert rorande sina svarigheter, sitt

forhallande samt ovriga situation. Alit till styrkande av art rnalsaganden varken misshandlats

eller i ovrigt behandlats ilia under relationen med Tishko Ahmed.(30 min)

Vittnesforhor med Hanna Bergqvist Olofsson som ska horas om sina kontakter oeh sitt

umgange med malsaganden oeh Tishko Ahmed, vad hon iakttagit rorande relationen, vilka

uppgifter hon fatt fran malsaganden om relationen, andra svarigheter, framtida planer etc. AlIt

till styrkande av art relationen mellan malsaganden oeh tilltalad inte avvikit fran manga andra

unga pars relationer. Det begars att forhoret genomfors via videolank.(20 min)

Vittnesforhor med Alexandra Reit (se sekretessbilaga sid 97) som ska horas om sina kontakter

oeh iakttagelser av malsaganden i forhallande till n ra jamnariga oeh i forhallande till

personal. Till styrkande av art malsaganden haft 0 artande konflikter med andra, svart art

losa uppkomna konfliktfyllda situationer, art Tish 0Ahmed forsokt hjalpa henne vid sadana

tillfallen oeh da utgjort ett stort stod for malsaganden. (15 min)

Vittnesforhor med Mikaela Wising om s a horas om omstandigheterna i samband med art

visst material patraffats i soporna, vid lka tillfallen soporna dessforinnan tomts oeh de

iakttagelser hon gjorde isamband I de a och efter art polis kontaktats.(l5 min)

Vittnesforhor med Rickard Gustafsso a horas om sina kontakter med Tishko Ahmed i

synnerhet under de dagar som omfarta v aklagarens garningsbeskrivning men ocksa under

tiden dessforinnan nar de umgicks s anner. AlIt till styrkande av att Tishko Ahmed varit

uppenbart nedstarnd nar det stod kl rt art alsaganden val' forsvunnen. (10 min)
t
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Forhor med rattslakaren Sonny K I son, Rattsrnedicinalverket, Box 408, 405 30 Goteborg

som ska horas om sina iakttagelser i etalj i samband med genomford obduktion, med vilken

sakerhet olika slutsatser kan dras 0 h eventuella alternativa fcirklaringar.(30 min)

Forhor med partssakkunnige Sonny Bjork, sonny.bjork@telia.com pensionerad

kriminalkommissarie/kriminaltekniker som ska horas om sin bedomning av

brottsplatsundersokningen, blodbildsanalysen och den tekniska utredningen i ovrigt samt

vilka alternativa slutsatser som ar mojliga att dra. Det begars att forhoret sker via videolank

fran nagon av domstolarna i Stockholmsomradet. Infer forhoret kommer ett skriftligt

utlatande fran Sonny Bjork att inges. (2 tim)

l

Habol den 21 maj 2020

Beatrice Ramsell
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UDDEVALLATINGSRATT
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INKOM: 2020-05-24
MALNR: B 3280-19
AKTBIL: 177

Mil B 3280-19

Aklagarkammaren i Uddevalla .I. Tishko Ahmed

Tidigare ingiven bevisuppgift onskas kompletteras enligt foljande.

Vittnesforhor aberopas med stationsbefalet Hans Konig som ska horas om det samtal/forhor

han genornforde med Tishko Ahmed den 17november 2019. Forhoret ska sarskilt belysa hur

han uppfattade TA, vad och hur denne besvarade de fragor som stalldes samt om svaren gay

anledning till vidare atgarder.

Det begars att forhoret med Hans Konig sker forst av de forhor som aberopats fran forsvarets

sida.

Habol den 24 maj 2020

Beatrice Ramsell

Org nr: 556977-9167
Innehavare
Beatrice Ramsell
Ledamot av Sveriges Advokatsamfund
E-post:
beatrice@advokatramsell.se

Postadress
Habols Stom 320
66891 ED
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Uddevalla tingsratt

UDDEVALLATINGSRATT
rotel 23 1(1)
INKOM: 2020-06-11
IAALNR: B 3280-19
AKTBIL: 222

Mal B 3280-19

Aklagarkammaren i Uddevalla.l. Tishko Ahmed

I egenskap av offentlig forsvarare i ovan angivet m1Ukan foljande framforas.

Tidigare aberopade vittnesforhor med Alexandra Reit. Mikaela Wising och Sonny Karlsson

aterkallas.

Vittnesforhor aberopas med Saga Olofsson,

Vittnet som inte ar hord under forundersokningen ar vidtalad att orngaende vara tillganglig for

forhor med polisen och art installa sig till vittnesforhor pa mandag formiddag. Hon ska horas

om den kontakt hon haft med malsaganden liksom vad hon i ovrigt kanner till om

malsaganden och om relationen mellan malsaganden och Tishko Ahmed. Alit till styrkande av

att relationen mellan malsaganden och Tishko Ahmed inte avvikit fran manga andra unga pars

relationer,

Det begars att forhoret genomfors via video lank fran samma plats som for Hanna Bergqvist

Olofsson och efter att forhoret med Hanna genomforts.

Habel den 11 juni 2020

Beatrice Ramsell

Org nr: 556977-9167
Innehavare
Beatrice Ramsell
Ledamot av Sveriges Advokatsamfund
E-post:
beatrice@advokatramseII.se

Postadress
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Hur man overklagar
Dam i brottrnal, tingsratt TR-01

Vill du att domen ska andras i nagon del kan
du overklaga. Har far du veta hur det gar till.

Overklaga skriftligt inom 3 veckor

Ditt overklagande ska ha kommit in till
domstolen inom 3 veckor fran domens datum.
Sista datum for overklagande finns pa sista
sidan i domen.

Overklaga efter att motparten overklagat
Om ena parten har overklagat i ratt tid, har den
andra parten ocksa ratt att overklaga aven om
tiden har gatt ut. Det kalias att anslutnings­
overklaga.

En part kan anslutningsoverklaga inom en
extra vecka fran det att overklagandetiden har
gatt ut. Ett anslutningsoverklagande maste
alltsa komma in inom 4 veckor fran domens
datum.

Ett anslutningsoverklagande upphor att galla
om det forsta overklagandet dras tillbaka eller
av nagot annat skill inte gar vidare.

Sa har gar du

1. Skriv tingsrattens namn och malnummer.

2. Forklara varfor du tycker att domen ska
andras. Tala om vilken andring du vill ha
och varfor du tycker att hovratten ska ta
upp ditt overklagande (las mer om
provningstillstand langre ner).

3. Tala om vilka bevis du vill hanvisa till.
Forklara vad du vill visa med varje bevis.

Skicka med skriftliga bevis som inte redan
finns i malet,

Vill du ha nya forhor med nagon som redan
forhorts eller en ny syn (till exempel besok
pa en plats), ska du beratta det och forklara
varfor.

Tala ocksa om ifall du vill att rnalsaganden
ska komma personligen vid en huvud­
forhandling.

4. Lamna namn och personnummer eller
organisationsnummer.

Lamna aktuella och fullstandiga uppgifter
om var domstolen kan na dig: postadresser,
e-postadresser och telefonnummer.

Om du har ett ombud, lamna ocksa
ombudets kontaktuppgifter.

5. Skriv under overklagandet sjalv eller lat ditt
ombud gora det.

6. Skicka eller lamna in overklagandet till
tingsratten, Du hittar adressen i domen.

Vad hander sedan?
Tingsratten kontrollerar att overklagandet
kommit in i ratt tid. Har det kommit in for
sent avvisar domstolen overklagandet. Det
innebar att domen galler.

Om overklagandet kommit in i tid, skickar
tingsratten overklagandet och alia handlingar i
malet vid are till hovratten.

Har du tidigare fatt brev genom forenklad
delgivning, kan aven hovratten skicka brev pa
detta satt.

Sida 1 av 2
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Provntngstillstand i hovratten

Nar overklagandet kommer in till hovratten tar
domstolen forst stallning till om malet ska tas
upp till provning.

Om du inte far provningstillstand galler den
overklagade domen. Darfor ar det viktigt att i
overklagandet ta med allt du vill fora fram.

Nar kravs det provningstillstand?

Brottmalsdelen

I brottmalsdelen behovs provningstillstand i
tva olika fall:

• Den atalade har domts enbart till borer.

• Den atalade har frikants fran ett brott som
inte har mer an 6 manaders fangelse i
straffskalan.

Skadestandsdelen

Det kravs provningstillstand for att hovratten
ska prova en begaran om skadestand,
Undantag kan galla nar en dom overklagas i
brottmalsdelen, oeh det ar kopplat en begaran
om skadestand till brottet. Da kravs inte
provningstillstand for skadestandsdelen om

• det inte kravs provningstillstand i
brottmalsdelen
eller om

• hovratten meddelar provningstillsrand i
brottmalsdelen.

Beslut i ovriga ftagot

I de mal dar det kravs provningstillstand i
brottmalsdelen (se ovan), kravs det ocksa
provningstillstand for sadana beslut som bara
far overklagas i samband med att domen
overklagas. Beslut som kan overklagas sarskilt
kraver inte provningstillstand.

Nar far man prcvntngsttllstand?

Hovratten ger provningstillstand i fyra olika
fall.

• Domstolen bedorner att det finns anledning
att tvivla pa att tingsratten domt ratt,

• Domstolen anser att det inte gar att bedorna
om tingsratten har dornt ratt utan att ta upp
malet,

• Domstolen behover ta upp malet for att ge
andra domstolar vagledning i
ra tts tillarnpningen.

• Domstolen bedorner att det finns synnerliga
skal att ta upp rnalet av nagon annan
anledning.

Vill du veta mer?
Ta kontakt med tingsratten om du har fdgor.
Adress oeh telefonnummer finns pa forsta
sidan i domen.

Mer information finns pa www.domstol.se.

www.domstol.se
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